
Protokół z obrad 

XXX Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 24 marca 2021 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy - 15 radnych  

Obecnych - 12 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu.  

Zaproszeni i goście w/g listy obecności  

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

Zastępca Wójta – Paweł Goliszek  

Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska  

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak  

Prawnik  - Konrad Wypych 

Dyrektor GCKiTW – Cezary Szymczak 

Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

Obecność radnych wg. listy obecności 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 11.30 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak.  

Serdecznie witam Państwa na XXX Sesji Rady Gminy Gostynin, otwieram obrady sesji na podstawie 

listy obecności, stwierdzam prawomocność obrad. Chciałbym Państwa poinformować, że dziś do Biura 

Rady wpłynęły dwa pisma, pierwsze pismo to jest wniosek Wiceprzewodniczącej o rezygnacji z funkcji, 

drugie pismo które wpłynęło do Biura Rady to jest wniosek Przewodniczącego Rady o rezygnacji swojej 

funkcji, w związku z powyższym do dzisiejszego porządku obrad proponuję w pkt. 1a wprowadzić 

projekt uchwały który został do Państwa rozdany o przyjęciu rezygnacji Wiceprzewodniczącej z funkcji 

Wiceprzewodniczącej Rady Gminy Gostynin, a także do pkt.1b  uchwałę w sprawie przyjęcia rezygnacji 

Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. Pozostałe wnioski jeżeli będą wynikały czy z tej uchwały, 

czy z innych bieżących spraw gminy będzie przyjmował już ewentualnie inny   

Przewodniczący Rady Gminy, w związku z tym występuje z wnioskiem o wprowadzenie pkt. 1a i 1b do 

porządku obrad. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Przewodniczący w związku z tym, że sesja była zwołana na wniosek 

Wójta, zgodnie z przepisami należałoby zapytać czy wnioskodawca wyraża zgodę na wprowadzenie 

tych zmian do porządku obrad? 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: Szanowny Panie Radny, sesja nie została 

zwołana z inicjatywy Wójta tylko z inicjatywy Przewodniczącego Rady, wniosek Wójta nie był potrzebny 

do tego aby sesja dzisiaj się odbyła. 



Radny Marek Balcerzak: jeżeli Pan Przewodniczący tak twierdzi to ja oczywiście do tego się 

przychylam. Wniosek był złożony, więc trudno mi powiedzieć, jak Przewodniczący tą sesje jak gdyby 

zwołał, ale był wniosek złożony więc należałoby dopełnić tej czynności. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: zanim był złożony wniosek została złożona 

informacja ustna do Przewodniczącego Rady o potrzebie realizacji takiej sesji, w związku z pilnymi 

zmianami w budżetowymi, chociażby przed Mazowieckim Instrumentem Aktywizacji Sołectw, wniosek 

Wójta o zwołanie sesji absolutnie był niepotrzebny Panie Radny. 

Radny Marek Balcerzak: dziękuję bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący ja też mam wnioski do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: tak jak wspomniałem Panie Wójcie wszelkie 

wnioski do porządku obrad będzie przyjmował mój następca, w tej chwili prosiłbym o wprowadzenie 

tych dwóch wniosków. W między czasie zanim Pan Krzysztof wprowadzi głosowanie bardzo proszę 

Panią Wiceprzewodniczącą o odczytanie swojej rezygnacji celem zapoznania pozostałego składu 

Rady, a także przedstawicieli organu wykonawczego z treścią Pani rezygnacji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Gostynin Elżbieta Tyszkiewicz: w dniu dzisiejszym to znaczy 

24 marca 2021 wnoszę do Rady Gminy rezygnację z pełnienia funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 

Gminy Gostynin z przyczyn osobistych. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja też szanowni Państwo odczytam swoją 

rezygnację z funkcji, abyście mieli Państwo wiedzę  z jakich powodów wnioskuję o rezygnację. 

Na podstawie art. 19 ust.5 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 

2020 r. poz. 713,1378), składam rezygnację z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Uzasadnienie: 

Pełnienie funkcji Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin było dla mnie ogromnym wyróżnieniem i 

zaszczytem. Przez niemal 1,5 roku starałem się godnie i najlepiej jak tylko potrafię reprezentować organ 

uchwałodawczy naszej gminy. Utrata zaufania do moich najbliższych współpracowników w Radzie jak 

również przedstawicieli organu wykonawczego gminy w osobach wójta, a przede wszystkim jego 

zastępcy, skłoniły mnie do podjęcia decyzji o rezygnacji z tej zaszczytnej  funkcji. 

Widziałem, że Radny Balcerzak w między czasie zgłaszał chęć zabrania głosu, słucham Panie Radny? 

Radny Marek Balcerzak: tak Panie Przewodniczący, proszę o przegłosowanie tego wniosku. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: wiem Panie Radny, natomiast zanim wniosek 

zostanie sporządzony przez informatyka to trochę czasu upływa i na to właśnie czekam Panie Radny. 

Dostałem informację, że Pan Krzysztof jest gotowy. W związku z powyższym przystąpimy w tej chwili 

do głosowania nad wprowadzeniem do porządku obrad dwóch punktów zgłoszonych przeze mnie. 

 

Radni proponowany porządek obrad wraz z wprowadzeniem dwóch punktów do porządku obrad  

zaopiniowali pozytywnie - 15 głosami za. 

Radni przyjęcie nowego porządku obrad po zmianach  zaopiniowali pozytywnie - 15 głosami za.   

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: dziękuję, jednogłośnie przyjęliśmy porządek 

obrad. Zgodnie z tym porządkiem obrad przechodzę do pkt. 1a. 

 

 



Do punktu 1a-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Gminy. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 15 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 1b-go.  

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego z funkcji Przewodniczącego Rady Gminy. 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak przeprowadził głosowanie imienne, którego 

wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 15 co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta - 15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: pozwolicie Państwo, że chciałbym w kilku 

słowach podsumować swoje 1,5 roku współpracy  z Państwem. 

Przede wszystkim Szanowni Państwo chciałbym podziękować wszystkim Radnym za współpracę, za 

merytoryczną dyskusje, często mieliśmy odmienne zdania, natomiast starałem się być 

Przewodniczącym sprawiedliwym i każdego z Was interesy reprezentować w tej radzie. Dziękuję 

przedstawicielom organu wykonawczego w osobach Wójtów, w osobie Pani Skarbnik, w osobie Pani 

Sekretarz, kierowników jednostek budżetowych czyli Pani Kierownik GOPS-u, Pana Dyrektora GCK, 

dziękuję Panu prawnikowi Konradowi Wypychowi za prawną pomoc, dziękuje bardzo serdecznie 

pracownikowi Biura Rady, która sprawowała obsługę naszego Biura Rady, dziękuję Kierownikom 

referatów wszystkich w Urzędzie Gminy Gostynin, dziękuję wszystkim, ale to wszystkim Urzędnikom z 

którymi przez te 1,5 roku mniej, bądź bardziej współpracowałem, cenie sobie ich gotowość do pracy i 

oddanie temu samorządowi, każdemu z osobna chciałbym podziękować za te przyjemne i mniej 

przyjemne chwile. Dziękuję bardzo swojej Wiceprzewodniczącej za lojalną pracę od początku do końca, 

życzę całej Radzie, życzę temu samorządowi wyboru bardzo dobrego Przewodniczącego, który z 

pewnością będzie człowiekiem oddanym społeczeństwu i będzie realizował interesy wszystkich 

mieszkańców tej Gminy. Serdecznie dziękuję Państwu za te 1.5 roku współpracy, będę dalej realizował 

swoje zamierzenia samorządowe siedząc z boku, obserwując pewne poczynania osób, które za chwile 

nas zastąpią. W tej chwili ogłaszam pięciominutową przerwę celem sprawnego przekazania dalszego 

przewodniczenia dzisiejszym obradom swojemu zastępcy, po czym wznowimy obrady sesji i będzie 

można zgłaszać kolejne wnioski i prowadzić obrady sesji. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: szanowni Państwo wznawiam obrady 

XXX Sesji Rady Gminy Gostynin, czy ktoś na sali chciałby jeszcze  złożyć  wnioski do porządku obrad?  

Radny Gminy Gostynin Marek Balcerzak: Panie Przewodniczący w związku z złożoną rezygnacją 

przyjęciem jej przez Szanowną Radę proponuję również na sesji dzisiejszej dokonać wyboru nowego 

składu w postaci przewodniczącego i wiceprzewodniczącego i proponuję w tym momencie 

prowadzenie do porządku w tej samej kolejności jak były przyjmowane rezygnacje,  Proponuję 



prowadzić punkt 2 a wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy  Gostynin, i pkt. 2b  wybór 

przewodniczącego Rady Gostynin. 

Wójt gminy Gostyninie Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący Wysoka Rado  do zaproponowanego 

pierwotnego porządku obrad proponuje wprowadzić trzy punkty  o całym bloku uchwał 15 16 17 taka 

będzie prawidłowa numeracja zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania gminnej komisji 

inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego, punktem 16 będzie projekt uchwały w 

sprawie komunalizacji mienia Skarbu Państwa i w punkcie 17 zaopiniowanie wniosku w sprawie  zgody 

na wyodrębnienie środków funduszu sołeckiego na 2022 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy ktoś jeszcze chciałby zgłosić 

zmianę w porządku?  Nie widzę,  w takim razie proszę  o chwilę cierpliwości. 

Radny Gminy Marek Balcerzak:  Szanowni Państwo jako  wnioskodawca uzupełniam że  projekty 

uchwał otrzymaliście Państwo dzisiaj w sprawie powołania   wiceprzewodniczącego i 

przewodniczącego Rady natomiast techniczne uchwały to znaczy w sprawie powołania komisji 

skrutacyjnej oraz przyjęcia regulaminu rozesłane były wcześniej już drogą elektroniczną dlatego 

nie   zostały dzisiaj przygotowanie w wersji papierowej. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: ogłaszam pięć minut przerwy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: Szanowni Państwo wznawiam obrady 

sesji.  

Radny Gminy Marek  Balcerzak: Szanowni Państwo zgodnie z ograniczeniami jakie nakłada na nas 

system Rada 24  ja zmieniam swój wniosek w ten sposób, że odpowiednio punkty które były 

procedowane miałyby z numeracją 1c, 1d,  tylko taka różnica. 

głosowanie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przystępujemy do głosowania nad 

złożoną propozycją zmian w porządku obrad. 

Radni proponowany porządek obrad wraz ze zmianami zaopiniowali pozytywnie - 15 głosami za. 

Radni przyjęcie nowego porządku obrad po zmianach  zaopiniowali pozytywnie - 15 głosami za. 

   

Do punktu 1c.  

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Na ten pkt. składa się kilka podpunktów; zgłoszenie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczącej,  

zgłoszenie kandydatów do komisji skrutacyjnej,  

podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej,  

przeprowadzenie głosowania tajnego,  

odczytanie protokołu z głosowania,  

podjęcie uchwały stwierdzającej powołanie. 

W tym momencie chciałbym prosić o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej, co najmniej trzech 

Radnych. 

Radny Marek Balcerzak: ja chciałbym zgłosić Panią Ewę Michalską 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy Radna wyraża zgodę? 

Radna Ewa Michalska: tak, wyrażam zgodę. Chciałabym zgłosić Pana Krzysztofa Penkalę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy Pan Krzysztof wyraża zgodę? 



Radny Krzysztof Penkala: tak, wyrażam zgodę. 

Radny Marek Balcerzak: ja chciałbym zgłosić Pana Romana Murawskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy Radny wyraża zgodę? 

Radny Roman Murawski: nie, nie wyrażam zgody. 

Piotr Paweł Piotrowski: ja chciałbym zgłosić Pana Wasińskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy Radny wyraża zgodę? 

Radny Stanisław Wasiński: tak, wyrażam zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję, w takim razie skład komisji 

skrutacyjnej przedstawia się następująco: 

Ewa Michalska, Krzysztof Penkala, Stanisław Wasiński. Proszę Panią Sekretarz o przedstawienie, 

przybliżenie regulaminu pracy komisji skrutacyjnej. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: może komisja skrutacyjna przedstawiła jak będzie przed 

głosowaniem, będzie po prostu łatwiej dla Radnych, szczerzę mówiąc miałam projekty uchwał 

przedstawić, chyba że ewentualnie Pan Wiceprzewodniczący odczyta 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: Regulamin głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin przeprowadzonego na sesji w dniu 24 marca 2021 r. 

Rozdział I 

Przepisy ogólne 

§ 1 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin radni wybierają ze swego grona spośród 

nieograniczonej liczby kandydatów, w głosowaniu tajnym. 

Głosowanie przeprowadza wybrana spośród radnych Komisja Skrutacyjna. 

 

§ 2 

Prawo zgłaszania kandydatów przysługuje Radnemu i grupie Radnych. 

 

§ 3 

Głosowanie odbywa się przy pomocy kart do głosowania. 

Karty do głosowania sporządza i rozdaje radnym Komisja Skrutacyjna po ustaleniu przez Radę listy 

Radnych, którzy kandydują na stanowisko wiceprzewodniczącego Rady. 

Karty opatrzone są pieczęcią Rady Gminy Gostynin. 

 

§ 4 

Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wywołanie przez członka Komisji Skrutacyjnej wg listy 

obecności nazwiska radnego, który podchodzi do urny i w obecności Komisji Skrutacyjnej wrzuca do 

niej kartę do głosowania. 

Podczas głosowania na sali znajduje się urządzenie umożliwiające radnym tajne (dyskretne) dokonanie 

wyboru kandydata na karcie do głosowania. 

 

§ 5 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza protokół. 



Liczenie głosów przez Komisje Skrutacyjną odbywa się na Sali obrad. 

Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołu na sesji. 

 

§ 6 

Wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną większością głosów w obecności 

co najmniej połowy ustawowego składu Rady, tj. 8 Radnych. 



 

 

Rozdział II 

Zasady głosowania w przypadku zgłoszenia jednego kandydata 

 

§ 7 

Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w 

wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin" oraz pytanie "Czy jesteś za wyborem radnego 

................... (imię i nazwisko kandydata) na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin". Obok 

nazwiska z prawej strony umieszcza się dwie jednakowe kratki: jedna nad wyrazem "tak", druga nad 

wyrazem "nie". 

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku "x" w kratce nad wyrazem "tak" opowiadając się 

w ten sposób za wyborem, lub w kratce nad wyrazem "nie", opowiadając się w ten sposób przeciwko 

wyborowi tego kandydata. 

Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

postawi znak "x" jednocześnie w kratce nad wyrazem "tak", jak i w kratce nad wyrazem "nie"; 

nie postawił znaku "x" w kratce ani nad wyrazem "tak" ani nad wyrazem "nie"; 

wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- jego głos uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną i karty całkowicie przedarte są kartami 

nieważnymi. 

Kandydata na wiceprzewodniczącego Rady uważa się za wybranego, jeżeli w głosowaniu uzyskał ilość 

głosów (znaków "x" w kratce nad wyrazem "tak"), przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na 

sesji, z zastrzeżeniem § 6. 

W protokole, Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 

liczbę Radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

imię i nazwisko zgłoszonego kandydata; 

liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego wyboru, zgodnie § 6 Regulaminu; 

liczbę Radnych, którym wydano karty do głosowania; 

liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano 

karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 

liczbę kart nieważnych; 

liczbę głosów nieważnych; 

liczbę głosów ważnych; 

liczbę głosów ważnych oddanych za wyborem kandydata; 

liczbę głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi kandydata 

- a nadto stwierdza wynik wyborów, tzn. czy kandydat uzyskał wystarczającą liczbę głosów, o której 

mowa w pkt 3. 



 

Komisja, odnotowuje w protokole, wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik 

głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do 

naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 1 do 

Regulaminu. 

 

Rozdział III 

Zasady głosowania w przypadku zgłoszenia co najmniej dwóch kandydatów 

Karty do głosowania sporządzone wg jednolitej formy zawierają brzmienie: "Karta do głosowania w 

wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin" oraz zamieszczone w kolejności 

alfabetycznej imiona i nazwiska radnych zgłoszonych na kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin. Obok każdego nazwiska z prawej strony umieszcza się jednakową kratkę. 

Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku "x" w jednej kratce, obok nazwiska kandydata, 

opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata na wiceprzewodniczącego Rady. 

Jeżeli radny na karcie do głosowania: 

postawi znak "x" w więcej niż jednej kratce; 

nie postawił znaku "x" w kratce obok nazwiska żadnego kandydata; 

wypełnił kartę w sposób niezgodny z ust. 1 

- głos taki uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną i karty całkowicie przedarte są kartami 

nieważnymi. 

Za wybranego na wiceprzewodniczącego Rady uważa się kandydata, który uzyskał największą ilość 

głosów (znaków "x" w kratce przy nazwisku tego kandydata), przewyższającą połowę liczby Radnych 

obecnych na sesji, z zastrzeżeniem § 6. 

W przypadku, gdy zgłoszono więcej niż dwóch kandydatów, a w głosowaniu żaden z nich nie otrzymał 

wymaganej większości głosów, zgodnie z § 6 Regulaminu, przeprowadza się II turę głosowania spośród 

kandydatów, którzy otrzymali kolejno dwie największe ilości głosów lub spośród kandydatów, którzy 

otrzymali największą równą ilość głosów. 

Jeżeli jeden z kandydatów otrzymał największą ilość głosów, ale ilość ta nie stanowi wymaganej 

większości, o której mowa w § 6 Regulaminu, a w następnej kolejności dwóch lub więcej kandydatów 

otrzymało równą ilość głosów, przeprowadza się dodatkowe głosowanie na tych kandydatów, a 

następnie II turę głosowania, o której mowa w ust. 1. W II turze głosowania bierze udział kandydat, 

który uzyskał największą ilość głosów w I turze głosowania, oraz kandydat który uzyskał największą 

ilość głosów w głosowaniu dodatkowym.



W dodatkowym głosowaniu oraz w II turze głosowania Regulamin stosuje się odpowiednio. 

W przypadku braku rozstrzygnięcia, mimo przeprowadzenia dwóch tur głosowania, przeprowadza się 

ponowne wybory łącznie z ponownym zgłaszaniem kandydatów. 

§ 15 

W protokole Komisja Skrutacyjna określa co najmniej: 

liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania; 

imiona i nazwiska zgłoszonych kandydatów; 

liczbę głosów minimalną, konieczną do ważnego wyboru, zgodnie z § 6 Regulaminu; 

liczbę Radnych, którym wydano karty do głosowania 

liczbę kart wyjętych z urny (gdyby liczba kart wyjętych z urny różniła się od liczby osób, którym wydano 

karty do głosowania, Komisja podaje w protokole przypuszczalną przyczynę tej niezgodności); 

liczbę kart nieważnych; 

liczbę głosów nieważnych; 

liczbę głosów ważnych; 

liczbę głosów ważnych oddanych na poszczególnych kandydatów a nadto stwierdza wynik wyborów. 

Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ na wynik 

głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków Komisji Skrutacyjnej odnoszące się do 

naruszenia procedury w trakcie głosowania, obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

Ustala się wzór protokołu z przeprowadzonego głosowania zgodnie z brzmieniem załącznika nr 2 do 

Regulaminu.



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję Pani Sekretarz, czy są jakieś 

pytania do przedstawionego regulaminu i projektu uchwały? Nie widzę. W takim razie przystępujemy do 

głosowania w sprawie powołania komisji skrutacyjnej oraz ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

głosowanie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 15 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przechodzimy do kolejnego podpunktu 

w którym będzie zgłaszanie kandydatów na funkcje Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Radna Ewa Michalska:  chciałam zgłosić na Wiceprzewodniczącego Pana Radnego Marka Balcerzaka. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję, czy Radny Balcerzak wyraża 

zgodę? 

Radny Marek Balcerzak: tak, wyrażam zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski; dziękuję, czy są jeszcze jakieś 

kandydatury? Nie widzę, w takim razie ogłaszam pięć minut przerwy technicznej celem przygotowania 

kart do głosowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: Szanowni Państwo wznawiam obrady, 

komisja skrutacyjna przygotowała karty do głosowania, proszę o przeprowadzenie głosowania. 

Radna Ewa Michalska:  jako Przewodnicząca komisji skrutacyjnej będę wyczytywała Państwa z listy i 

każdy będzie podchodził, karty do głosowania i wtedy dokona wyboru. 

Komisja przechodzi do liczenia głosów. 

PROTOKÓŁ 

z ustalenia wyników głosowania w wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin 

sporządzony na sesji w dniu 24 marca 2021r 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

1. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej -  Ewa Michalska 

2. Członek Komisji Skrutacyjnej -  Krzysztof Penkala 

3. Członek Komisji Skrutacyjnej -  Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

1. Liczba Radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15. 

2. Na wiceprzewodniczącego Rady Gostynin zgłoszono kandydaturę Radnego: Marka Balcerzaka  

3. Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru wiceprzewodniczącego Rady, zgodnie z § 6 

Regulaminu, wynosi: 8 

4. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15 

5.  Liczba kart wyjętych z urny 15. Różnica ilości kart wyjętych z urny różni się od liczby 

 osób, którym wydano karty do głosowania, przypuszczalnie z powodu 0 

6. Liczba kart nieważnych: 0  



7. Liczba głosów nieważnych: 0  

8. Liczba głosów ważnych: 15  

 

9. Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata: Marka Balcerzaka oddano głosów   

15 

   

 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat, radny Marek Balcerzak uzyskał 

minimalną liczbę/y głosów określoną/nej w pkt 3 i został wybrany na wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin . 

Na tym protokół zakończono i podpisano: członkowie komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Balcerzak: ja dziękuje wszystkim za poparcie i zobowiązuję 

się godnie reprezentować całą Radę i sprawować tą funkcję. Dziękuję bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję, przystępujemy do podjęcia 

uchwały w sprawie powołania wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie Rada Gminy  Gostynin 

uchwala, co następuje: 

§ 1 

Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym, dokonano wyboru radnego Marka Balcerzaka na 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

głosowanie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 15 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 1d 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Adekwatnie jak do wyboru wiceprzewodniczącego punkty będą następujące:  

Wybór komisji skrutacyjnej  

Podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej, oraz regulaminu głosowania w wyborach 

na przewodniczącego Rady Gminy Gostynin, 

 Zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego, 

Głosowanie tajne, 

Przedstawienie wyników głosowania, 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Marek Balcerzak: Panie Przewodniczący jeśli mogę 



zaproponować, to proponuje pozostawienie tej samej komisji, jeżeli będzie zgoda tych osób. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: czy członkowie komisji skrutacyjnej 

przy wyborach przewodniczącego wyrażają zgodę? 

Radna Ewa Michalska: wyrażamy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję. Regulamin wyboru 

przewodniczącego jest identyczny jak regulamin przedstawiony przez Panią Sekretarz do wyboru 

wiceprzewodniczącego, więc myślę że nie ma podstaw żeby Pani Sekretarz go czytała raz jeszcze.  

W takim razie przystępujemy do przyjęcia uchwały w sprawie powołania komisji skrutacyjnej, oraz 

ustalenia regulaminu głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

głosowanie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 15 za,  co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  15 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przechodzimy do kolejnego punktu 

czyli zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

Radny Stanisław Wasiński: Pan Piotr Piotrowski. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję, czy Radny Piotrowski wyraża 

zgodę? 

Radny Piotr Paweł Piotrowski: tak, wyrażam zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję, nie widzę innych kandydatur, 

w takim razie proszę o przygotowanie kart do głosowania przez komisję skrutacyjną i ogłaszam pięć 

minut przerwy technicznej. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: Szanowni Państwo wznawiam obrady, 

komisja przygotowała karty, tak więc przechodzimy do głosowania. 

Radna Ewa Michalska: jako przewodnicząca komisji będę odczytywała według listy obecności i osoby 

będą podchodziły i karty do głosowania będą otrzymywały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: proszę komisje o odczytanie wyników 

głosowania. 

Radna Ewa Michalska: odczytam protokół. 

PROTOKÓŁ 

z ustalenia wyników głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Gostynin sporządzony na 

sesji w dniu 24 marca 2021r. 

Komisja skrutacyjna w składzie: 

1. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej – Ewa Michalska 

2. Członek Komisji Skrutacyjnej – Krzysztof Penkala 

3. Członek Komisji Skrutacyjnej – Stanisław Wasiński 

po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu stwierdza, co następuje: 

1. Liczba Radnych Rady Gminy Gostynin obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 15 

2. Na przewodniczącego Rady Gostynin zgłoszono kandydaturę Radnego: Piotra Pawła Piotrowskiego. 



3. Minimalna liczba głosów do dokonania ważnego wyboru przewodniczącego Rady, zgodnie z § 6 

Regulaminu, wynosi: 8 

4. Liczba radnych, którym wydano karty do głosowania: 15 

5. Liczba kart wyjętych z urny 15, różnica  ilości kart wyjętych z urny różni się od liczby 

 osób, którym wydano karty do głosowania, przypuszczalnie z powodu 0 

6. Liczba kart nieważnych 0  

7. Liczba głosów nieważnych: 0  

8. Liczba głosów ważnych: 15  

 

9. Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata: Piotra Pawła Piotrowskiego  oddano 

głosów 8 

  

 

Wobec powyższego, komisja skrutacyjna stwierdza, że kandydat, Radny Piotr Paweł Piotrowski 

uzyskał wymaganą liczbę głosów  (określoną w pkt 3) i został wybrany na przewodniczącego Rady 

Gminy Gostynin . 

Protokół zakończono i podpisano przez członków komisji. Dziękuję bardzo i gratuluję. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: dziękuję Pani przewodniczącej, 

przystępujemy do kolejnego punktu; podjęcie uchwały stwierdzającej powołanie przewodniczącego 

Rady Gminy Gostynin. 

Na podstawie art. 19 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  Rada Gminy  

Gostynin uchwala, co następuje: 

§ 1. 

Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym, dokonano wyboru radnego Piotra Pawła Piotrowskiego na 

przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. 

§ 2. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

głosowanie: 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Gostynin Janusz Brudnowski: przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 15, oddanych głosów 9 za,  6 przeciw co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta -  9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: Drodzy Państwo bardzo dziękuję za zaufanie i 

obiecuję że będę się starał jak najlepiej reprezentować naszą gminę. Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: ogłaszam pięć minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: wznowił obrady. 

 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Mariola Dan – Liberadzka złożyła 5 interpelacji. 



1. Panie Wójcie ja mam kilka spraw do omówienia w interpretacjach pierwsza na jakim etapie jest 

przekształcenie drogi w Bolesławowie, bo jest droga władanie samoistne więc miał być podjęte jakieś 

procedury aby przekształcić tę drogę gminną, więc chciałabym uzyskać informację jakie 

poczynione  zostały kroki w tej sprawie  i jak długo potrwa ta procedura? 

2.Sprawa też dotyczy Bolesławowa, zgłaszałam jakiś czas temu dziury w Bolesławowie  drodze nadal 

te dziury są woda stoi nie dostało nic zrobione. 

3. Sprawa  kawałek za tymi dziurami przed Panem Modrzejewskim trzeba byłoby podjąć jakąś decyzję 

będzie, czy nie trzeba będzie wykopać jakiś rowów  wzdłuż drogi ponieważ  tam bardzo dużo wody się 

zbiera i prawie że się przelewa przez jezdnię ta woda. 

4. Następne bodajże w październiku zgłaszałam problem dziur w Stefanowie  prosiłabym o jakieś 

drobne kruszywo  do dnia dzisiejszego nie otrzymałam  kazano mi się wstrzymywać z tym tematem, 

myślę że  jest już tak późno i tak dużo czasu minęło że w końcu może Gmina by się pofatygowała  i 

przywiozła chociaż trochę tego kruszywa, tak samo  jeśli chodzi o drogi w Rogożewku  była droga 

nieprzejezdna  została przywieziona tylko jedna wywrotka, natomiast za tą drogą nadal jest 

błoto  ogromne drogi myślę, że już rozmarzły,  więc tutaj nie ma problemu, że są  jeszcze zamarznięte. 

bardzo prosiłabym o interwencję  ponieważ tego błota jest nadal dużo  i jest ciężko przyjeżdżać 

mieszkańcom.  

5. Na pozostałych drogach  proszę o przerównanie dróg bo są  naprawdę rozjechane  i chciałbym się 

zapytać na jakim etapie jest droga w Rogożewku Chodzi mi o umowę która była do wykonania  z 

zeszłego roku  inwestycje dokładnie,  chodzi mi o inwestycje drogi w Rogożewku, bo tam była umowa 

przedłużenia do czerwca  wiem że jest już trochę przerównania,  ale droga nie była wystarczająca  więc 

jaki termin jest wykonania  tej drogi podany przez PRD. Dziękuję bardzo.   

Radna Jolanta Sulma złożyła 2 interpelacje. 

1.  Panie Wójcie proszę o wyrównanie i podgruzowanie drogi w miejscowości Anielin do Leśniowic i też 

Anielin w kierunku  chlewni bo tam  gdzie ma chlewnie pan Woźniak też tam mieszkaniec  prosił o 

wyrównanie, a jeśli jest gruz to o podgruzowanie w miejscowości Halinów, w miejscowości Skrzany 

Feliksów, tam jest też droga  była nieprzejezdna,   pan sołtys zgłosił mi Mniszek nad rzeką w prawo tam 

gdzie kończą się betony te płyty betonowe wzdłuż rzeki. Prosił też o Kiełpiniec przez las w stronę Tulisk, 

także prosił o wyrównanie na Skokach przy numerze 18, 21, drogę koło młyna.  Jeszcze zgłaszała mi 

Pani Sołtys drogę w Nowej Wsi  do Państwa Szymańskich to jest wyrównanie dróg dzwoniłam wcześniej 

ale było to tłuczone że jest pogoda że są opady, że  jest wtrzymane, myślę że to już czas  i pora także 

proszę o wykonanie tego i teraz 

2. Ponawiam prośbę o remont zewnętrzny i wykonanie stolarki okiennej w budynku po szkole w 

Skrzanach, wcześniej rozmawiałam z Panem Wójtem na ten temat, Pan Wójt przychylił do tej sprawy 

powiedział że jak będzie to zrobione także jeszcze raz ponawiam tą prośbę w tamtym miesiącu już 

zgłaszałam  to Panu Wójtowi trzy miesiące wcześniej Pan Wójt  powiedział że to będzie zrobione, więc 

proszę o zrobienie tej mojej prośby interpelacji w imieniu moich mieszkańców. Dziękuję bardzo 

Radny Roman Murawski zgłosił 3 interpelacje. 

1. Panie Wójcie ja tez mam interpelacje w sprawie dróg, ponawiam tą drogę na działce nr 94 w 

Miałkówku, tam w tych najgorszych miejscach mieliśmy uzupełnić jak będzie kruszywo. 



2. Zgłaszam potrzebę rozpatrzenia wygruzowania drogi w miejscowości Kazimierzów to jest na działce 

49/20 to jest ta droga łącząca miedzy obiema powiatówkami, w relacji Miałkówek – Lucień i relacji 

Kazimierzów – Lucień. 

3. Proszę o informacje na temat na jakiem etapie jest sprawa rotund w Miałkówku, bo tam dalej trwa 

inskalacja kradzieży, dewastacja i roznoszenie mienia publicznego. 

Chciałbym podziękować za rozpoczęte sprzątanie dróg gminnych, bo tu naprawdę jest słuszne 

przedsięwzięcie przed świętami, bo tam ludzie na pewno przyjeżdżają na jezioro na spacery mimo 

pandemii. Dziękuję bardzo. 

Radny Piotr Lemański złożył 6 interpelacji.  

1. Dziękuję za wycinkę to znaczy. zakrzaczeń wzdłuż drogi w Gorzewie na wysokości remizy przy tej 

głównej drodze gminnej. 

2. Panie Wójcie chciałbym przypomnieć bo na sesji 11 lutego zgłaszałem problem z tym poboczem na 

tym samym odcinku tej drogi, ta droga się wykrusza od strony pobocza z tej górki spływa woda i miałem 

takie zapewnienia, że jeżeli pogoda i śnieg spadnie to zadziałamy wspólnie, a na obecną chwilę już 

tego asfaltu jest pokruszona znaczna część tej krawędzi, jeżeli to pozostawimy nadal nie ruszone, że 

tak powiem to asfalt zaraz będzie do połowy zniszczony. 

3. Kolejny temat to chciałbym też poruszyć temat gruzowania przynajmniej gruzowania jeżeli tutaj 

zdejmuje się inwestycje w moim terenie  odnośnie asfaltowania  sam Pan Zastępca wiedział tą drogę 

co się z nią dzieje przez tzw. Janów w Gorzewie droga była nieprzejezdna, zostały przywiezione trzy 

samochody kruszywa ale sam Pan Zastępca wie co się dzieje z tą wodą ona się piętrzy cały czas  na 

tej drodze problem jest poruszany od 10 lat nie ma tam przepustów w drodze wodnych, ja nie wiem 

może trzeba coś w tym temacie zrobić. Przesłał mi Pan skrina  odnośnie rowów melioracyjnych, ale 

Panie Wójcie dla mnie to żadna nowość, wchodząc sobie na ten Geoportal ogólnodostępny wiem gdzie 

są te rowy melioracyjne ja bym prosił  żeby coś w tej sprawie ze strony Urzędu zrobić,  tam się ciężko z 

tymi mieszkańcami rozmawia odnośnie odnowienia w tych  rowów, ale  myślę że chyba przyszedł czas  i 

coś trzeba zrobić z  odcinkiem tej drogi ale podobny odcinek jest na drodze gruntowej w Antoninowie to 

jest pomiędzy  Pani Sołtys zgłaszała wcześniej, że ta droga jest nieprzejezdna, bo nie  mogłem 

przyjechać tą drogą   to jest boczna droga pomiędzy   powiatówką od  tego asfaltu należącym do Gminy 

Łąck  a naszą drogą  gminą asfaltową  w Antoninowie  koło Państwa Dobrowolskich, ja bym tam prosił 

o odgruzowanie  tej drogi.  

4. Następny punkt  to zwrócili się do mnie mieszkańcy Gorzewo Kruk naszego osiedla bloków 

mieszkalnych z prośbą o pomoc  w usunięciu awarii lamp oświetleniowych ulicznych prosił o informację 

na jakim etapie jest ten temat bardzo dużo telefonów w tej sprawie a to jakiś czas już trwa, oświetlenia 

tam nie ma. Odnośnie Kruka Panowie Wójtowie prosił bym aby może załatwić, dogadać się ze 

Starostwem Powiatowym  czy z Urzędem Miasta wiemy jaki jest status tej drogi wzdłuż tych bloków od 

jednego do drugiego droga to sprawdziłem jest Skarbu Państwa i wyszły tam takie sytuacje zresztą 

Panowie Wójtowie wiecie o tym że w tą drogę powinien też inwestować Urząd Miasta nikt tego nie robi, 

mieszkańcy zwracają się do mnie jako do sołtysa do radnego że nic od kilku lat nic się nie dzieje, Ja 

bym prosił o pomoc w tej sprawie. Rozmawiałem wstępnie w Starostwie Powiatowym o tym odcinku 

gdzie jest nawierzchnia asfaltowa i Pan Dobosz wystąpił z taką propozycją że jeżeli będzie ten 



destrukt  oni postarają się ten odcinek  asfaltowy tam poprawić, ale z odcinkiem drogi asfaltowej  od 

bloku nr 2   jest droga nie wiadomo jaka praktycznie gruntowa, teraz takie dziury teraz porobione, ludzie 

zgłaszają i dzwonią żeby coś w tej sprawie zrobić. 

5. Następny temat rozmawialiśmy już wstępnie na komisji jest wiem że jest jakaś decyzja 

Panów  Wójtów chęć wprowadzenia możliwości zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla wsi Antoninowa i Białego. Ja prosiłbym o przedstawienie tego tematu dla 

mieszkańców i jakie są realne szanse zmiany tego planu zagospodarowania. 

 6. Panie Wójcie ostatni temat to chciałem się zapytać wracając do Kruka, nie wiem z tego co wiem  to 

w przyszłym roku kończy się pozwolenie na budowę kanalizacji w Kruku w Gorzewie ul. Kruk,  ja 

chciałem się zapytać czy ta  inwestycja będzie wykonana i czy były jakieś złożone wnioski na 

finansowanie tej inwestycji.  Naprawdę ja bym prosił o takie rzetelne podejście do tematu bo nie dociera 

to do mnie że nie ma kruszywa na drogi, Panowie Wójtowie mieliśmy koniec roku  była taka propozycja 

że mieliśmy kupić tego kruszywa żeby te drogi poprawić, do tej pory to jest takie zlekceważenie tych 

mieszkańców bo te drogi sami panowie wiecie że są w stanie opłakanym jakim są dziura na dziurze i 

dziurą pogania. Dziękuję bardzo 

Radny Mirosław Nowacki złożył 2 interpelacje.  

1. Panie Wójcie ja chciałbym zgłosić potrzebę naprawdę drogi w Helenowie przy posesji Państwa 

Bieniek, tam droga się przerżnęła, autobus tam ma się ciężko przedostać, kilka razy już były problemy 

z przejazdem i chciałbym żeby tam było cos posypane może jakby podnieść tą drogę, bo ona jest w 

takim zadoleniu gdzie są łąki. 

2 Chciałbym zgłosić jak już Solec naprawia jakiś tam odcinek drogi to żeby we właściwym miejscu sypali 

ten gruz, bo doszły do mnie pretensje że normalnie w polu ta droga jest jakby remontowana gdzie nie 

jest linia drogi w którym miejscu ma być wyznaczona, nie wiem czy nie trzeba byłoby ponowić granice 

bo tam są roszczenia pomiędzy panem Zieliński, a Zawadzkim o właśnie tą drogę, w którym miejscu 

ma być ta droga. Dziękuję. 

Radny Kamil Balcerzak zgłosił 3 interpelacje. 

1. Ja Panie Wójcie chciałbym zgłosić interpelację tym samym tonie  co mojej przedmówcy odnośnie 

bieżącego utrzymania dróg. Chciałbym zgłosić problem drogi  w   miejscowości Kleniew problem ten był 

zgłaszany do Zakładu Komunalnego po przez Panią Sołtys, droga jest nieprzejezdna w związku z tą 

drogą nie zostały poczynione żadne kroki, Chciałbym zapytać dlaczego i ewentualnie kiedy zostaną 

poczynione.  

2. Kolejna interpretacja dotyczy drogi Gminnej w miejscowości Sierakówek Chodzi tutaj o drogę koło 

Pani Staniszewskiej, problem ten tej drogi był zgłaszany już kilka miesięcy temu i do dnia dzisiejszego 

nie została ta prośba o interwencję Pani Sołtys zrealizowana, też pytanie dlaczego  i kiedy ewentualnie 

możemy się spodziewać że coś zostanie z tą drogą zrobione.  

3.Następna interpelacja dotyczy barier energochłonnych  w miejscowości Sieraków, Pani Sołtys również 

ten problem zgłaszała do Zakładu Komunalnego już bardzo dawno i tam za szkołą pierwsza w lewo 

droga gminna asfaltowa którą posiadamy mamy tam bardzo ostry łuk zakręt na którym jest bariera 

energochłonna która jest w stanie opłakanym w żaden sposób   nie zapewnia 

bezpieczeństwa  podróżującym  tą drogą w przypadku stracenia kontroli  w kierowaniu pojazdu  ta 



bariera energochłonna z pewnością nie pomoże. Problem był zgłaszany ale tylko łatana  jest droga 

natomiast problem bariery energochłonnej  nie został rozwiązany. Dziękuję bardzo. 

Radna Ewa Michalska: zgłosiła 1 interpelacje. 

1. Ja też zgłaszam problem który dotyczy naprawy dróg, Bardzo proszę o naprawę drogi  na działce 

192  w miejscowości Solec i ja to zgłaszałam w ubiegłym roku tam śmieciarka popsuła tą drogę i bardzo 

bym prosiła o naprawę i również  bardzo bym prosiła o to żeby tą drogę 192 podać do komunalizacji 

zgłosiłam to bo mieszkańcy chcieli by tam zrobić asfalt i byli zgodni aby oddać grunt żeby tą działkę po 

prostu skomunalizować. I jeszcze mam pytanie dotyczące działki  po mleczarni  kiedy ona zostanie 

wystawiona  na sprzedaż  Czy są już przygotowane oferty.  Dziękuje bardzo 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka rado, niniejszym przedstawiam 

Sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 11 lutego 2021r. do 23 marca 2021r. 

W okresie sprawozdawczym: 

W tym czasie odbyłem jedno spotkania poza Urzędem Gminy:  

 - w dniu 12 marca br. brałem udział w uroczystości upamiętniającej 158 rocznicą Bitwy Powstania 

Styczniowego na terenie ziemi gostynińskiej przy pomniku w miejscowości Gaśno. 

 Wydałem  szesnaście   zarządzeń  Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania Treść zarządzenia 

1 19 11.02.2021r. w sprawie: opracowania planu finansowego budżetu roku 

2021. 

2 20 12.02.2021 w sprawie: zmiany zarządzenia Nr 197/2020 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 28 grudnia 2020r. w sprawie organizacji 

pracy Urzędu Gminy Gostynin w związku ze stanem 

epidemii. 

3 21 18.02.2021r. w sprawie: wprowadzenia Regulaminu Pracy Komisji 

Konkursowych do opiniowania ofert złożonych w otwartym 

konkursie ofert na wsparcie realizacji zadań z zakresu sportu 

na terenie Gminy Gostynin w roku 2021. 

4 22 18.02.2021r w sprawie: regulaminu przyznawania punktów wnioskom 

składanym w otwartym konkursie ofert o wsparcie realizacji 

zadań z zakresu sportu w 2021 roku. 

5 23 18.02.2021r w sprawie: ogłoszenie otwartego konkursu ofert na wsparcie 

realizacji zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin 

w roku 2021. 

6 24 18.02.2021r w sprawie: powołania komisji konkursowej do zaopiniowania 

ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na wsparcie 

realizacji zadań z zakresu sportu na terenie Gminy Gostynin 



w roku 2021. 

7 25 18.02.2021r w sprawie: zmiany zarządzenia nr 167/2020 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 10.11.2020r. w sprawie zatwierdzenia 

wyboru przedstawicieli załogi do reprezentowania 

pracowników  przy wyborze instytucji finansowej 

zarządzającej Pracowniczymi Planami Kapitałowymi w 

Urzędzie Gminy Gostynin. 

8 26 23.02.2021r. w sprawie: wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 

rok. 

9 27 23.02.2021r. w sprawie: upoważnienia Pana Krzysztofa Czerwińskiego – 

Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich do załatwiania 

spraw z zakresu administracji publicznej i podpisywania pism 

w imieniu Wójta Gminy Gostynin. 

10 27A 23.02.2021r. w sprawie: zmiany planu finansowego na rok 2021. 

11 28 23.02.2021r. w sprawie: planu dofinansowania  formy doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i punktach przedszkolnych 

prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

12 29 26.02.2021r. w sprawie: zmiany zarządzenia nr 2/2020 Wójta Gminy 

Gostynin z dnia 7.01.2020 w sprawie ustalenia procedur 

postępowania z przekazywanymi przez banki  spółdzielcze 

kasy oszczędnościowo - kredytowe informacjami o 

rozwiązaniu lub wygaśnięciu umowy rachunku bankowego. 

13 30 02.03.2021r. w sprawie: ogłoszenia wyników otwartego konkursu ofert na 

wsparcie realizacji zadań z zakresu sportu na terenie gminy 

Gostynin w roku 2021. 

14 31 02.03.2021r w sprawie: przygotowania do funkcjonowania Stanowiska 

Wójta Gminy Gostynin w stałej siedzibie i w  zapasowym 

miejscu pracy. 

15 32 09.03.2021r w sprawie: zmiany uchwały nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy 

Gostynin z dnia  11 lutego 2021 roku w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  Gminy Gostynin. 

16 33 12.03.2021r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do 

przeprowadzenia  postępowania  o udzielenie zamówienia 

pn. „ Budowa kanalizacji sanitarnej w m. Zaborów Stary oraz 

budowa sieci wodociągowej w m. Zuzinów – 

Aleksandrynów”.                        

 

 



I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Wydano 32 zaświadczeń i 5 informacji w sprawie posiadania gruntów, dochodowości oraz 

niezaleganiu w podatkach. 

2.  Naniesiono 94 zawiadomień o zmianach w danych ewidencji gruntów i budynków.   

3. Wydano 22 decyzje w sprawie zmiany wymiaru zobowiązania pieniężnego.  

4.  Wydano 603 decyzje w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego 

wykorzystywanego do produkcji rolnej.  

5. Przyjęto w kasie 701 szt. wpłat za odpady komunalne. 

6.  Przyjęta w kasie  2 114 szt. wpłat podatku.  

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

1. Wydano 13 decyzje o warunkach zabudowy, 55 projektów decyzji jest  w uzgodnieniach. 

2. Wydano 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 5 projektów decyzji jest w 

uzgodnieniach. 

3. Wydano 15 decyzji zmieniających warunki zabudowy.  

4. Wydano 12 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy.  

5. Wydano 14 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego. 

6. Wydano 76 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

7. Wydano 10 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi.  

8. Wydano 6 wypisów i wyrysów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

9. Wpłynął 1 wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizację 

przedsięwzięcia. 

 

III. Inwestycje  

1.  W dniu 16.03.2021 r ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia w trybie podstawowym na 

zadania – Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Zaborów Stary oraz Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Zuzinów – Aleksandrynów. 

2. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę sieci wodociągowej w 

miejscowości Antoninów. 

3. Przygotowano i wysłano wniosek o przyznanie pomocy finansowej z budżetu Województwa 

Mazowieckiego w ramach „Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej MAZOWSZE 

2021” na zadanie - Rozbudowa i przebudowa boiska szkolnego przy Szkole Podstawowej w Białotarsku.  

4. Wydano łącznie 6 decyzji na lokalizację, prowadzenie robót oraz umieszczenie w pasie drogowym 

dróg gminnych urządzeń infrastruktury technicznej niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami 

lub potrzebami ruchu drogowego. 

5. Wydano 10 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  



6. Podpisano 6 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

7. Uzgodniono bez uwag proponowany rozkład jazdy na linii komunikacyjnej relacji Trębki/Szkoła – 

Stanisławów – Trębki/Szkoła planowany do realizacji przez Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej w Gostyninie Sp. z o.o. z siedzibą ul. 18-go Stycznia 36, 09-500 Gostynin. 

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano  14  decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 21  zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3. Wydano 2 zaświadczenia o nadanym numerze porządkowym. 

4.  Przygotowano projekty uchwał: 

- w sprawie nabycia niezabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 4/5  o pow. 0,1092 ha 

położoną na terenie wsi Mysłownia Nowa gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa 

Mysłownia Nowa. 

- w sprawie nabycia zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 131/2 o pow. 0,03 ha położoną 

na terenie wsi Baby Górne gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa Baby Górne-Zieleniec. 

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów 

rolnych stanowiących działkę nr 48/18 o pow. 0,31 ha położoną na terenie wsi Belno gm. Gostynin 

- w sprawie powołania Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji mienia gminnego 

- w sprawie komunalizacji mienia Skarbu Państwa 

- w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Gostynin na rok 2021. 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr 101/XX/2008 Rady Gminy Gostynin z dnia 21 lipca 2008 w sprawie 

przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów zlokalizowanych w Gminie 

Gostynin w latach 2008 – 2032” 

5. Dokonano 29 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych. 

6. Wydano 3 decyzje zezwalające na usunięcie drzew rosnących w pasie drogowym dla Zarząd Dróg 

Powiatowych w Gostyninie. 

7. Przyjęto 19 wniosków o odbiór wyrobów zawierających azbest. 

8.  Przyjęto 10 wniosków o zmianę funduszu sołeckiego. 

9. Wydano 7 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

10. Wydano 9 decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

11. Wydano 1 decyzję odmowną o przyznaniu dodatku mieszkaniowego. 

12. Wydano 2 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

13. Do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Mazowieckiego w Warszawie przekazano raport 

roczny dot. odbioru wyrobów zawierających azbest od osób fizycznych za rok 2020. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Udział w obchodach 81. rocznicy upamiętniającej mord dokonany przez hitlerowców na ponad 

czterdziestu mieszkańcach Gostynina podczas II wojny światowej w Lesie Kraśnica. 



2. Udział w obchodach Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych w Gostyninie. 

3. Organizacja nagrania życzeń z okazji Międzynarodowego Dnia Kobiet. 

4. Organizacja nagrania życzeń z okazji Dnia Sołtysa 

5. Współorganizacja z Urzędem Miasta Gostynina Obchodów 158. rocznicy bitwy Powstania  

Styczniowego w Gaśnem.  

6. Złożenie wniosku dotacyjnego do Narodowego Centrum w ramach programu dotacyjnego „Kultura – 

Interwencje” pod kątem organizacji, przez Gminne Centrum Kultury, Ogólnopolskiego Pleneru 

Malarskiego „U Wójta” oraz Gali Operowo – Operetkowej. 

7. Współorganizacja z Parafią Rzymskokatolicką pw. Św. Anny w Sokołowie I Festiwalu Pieśni 

Wielkopostnej i Wielkanocnej z zachowaniem pełnego reżimu sanitarnego – przygotowanie 

dokumentacji oraz procedury „covidowej” festiwalu, dyplomów i upominków dla uczestników, opiekunów 

i jurorów, oprawa nagłośnieniowa i oświetleniowa, dekoracja oraz realizacja nagrania. 

8. Organizacja Konkursu Świątecznego na Tradycyjną Palmę Wielkanocną dla Kół Gospodyń Wiejskich 

z terenu gminy Gostynin. 

9. Organizacja Konkursu Świątecznego na Rodzinną Pisankę Wielkanocną dla rodzin z terenu gminy 

Gostynin. 

10. Realizacja zajęć Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon oraz wznowienie, od 1 marca br., zajęć 

Gminnego Chóru „Vox Cordis” zgodnie z wytycznymi ministerialnymi i Głównego Inspektora 

Sanitarnego.  

11. Rozpoczęcie przygotowań do nagrania płyty CD uwieczniającej działalność gminnego chóru i 

orkiestry.   

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

1. - Wpłynęły 34 wnioski dotyczące wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji Działalności 

Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

- urodzeń  – 9 

- zgonów – 16 

- zameldowań na pobyt stały – 47 

- zameldowań na pobyt czasowy – 14 

- wymeldowania z pobytu stałego – 54 

- wymeldowania z pobytu czasowego – 6 

- wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 29 

- udostępnienie danych osobowych – 12 

dowody osobiste  

- przyjęcie wniosków dowodowych – 54 

- wydanie dowodu osobistego – 45 

- unieważnionych  dowodów – 66 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

1. Odbyło się 1  posiedzenie komisji, 



2. Rozpatrzono ogółem 7 wniosków.  

3. Do sądu skierowano 2 wnioski w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób 

uzależnionych. 

 

VII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań   zostało łącznie wydane:   2 

628 477,97zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. Osobom, 

które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne z zakresu zadań 

pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, świadczeń 

wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w lutym otrzymał partię żywności z Programu Operacyjnego 

Pomoc Żywnościowa. Transport żywności zostanie wydany w drugiej połowie marca dla  uprawionych 

osób z terenu Gminy Gostynin. 

Na podstawie zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Nr 172/2020 z dnia 17 listopada 2020 r Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej prowadzi postępowania oraz wydaje zaświadczenia o wysokości 

przeciętnego miesięcznego dochodu przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego 

osoby fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej lub Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej. Przyjęto 15 wniosków i wydano 15 zaświadczeń. 

Z zakresu Karty Dużej Rodziny przyjęto i wprowadzono 4 wnioski, wydano10  kart. Przyjęto 9 zgłoszeń 

o pomoc w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych.  Przyjęto 29 zgłoszeń o pomoc w formie 

zasiłków okresowych, wydano 29 decyzji. Przyjęto 34 zgłoszenia o pomoc w formie świadczenia 

rzeczowego na żywność oraz wydano 34 decyzje. Przyjęto 2 zgłoszenia o pomoc w formie gorącego 

posiłku w szkole. Przyjęto 2 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłku stałego. Przeprowadzono weryfikację 

17 zasiłków stałych. Wydano 1 wniosek ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. 

orzekania o  niepełnosprawności. Wydano 6 zaświadczeń o korzystaniu z pomocy społecznej. Wysłano 

7 pism do policji i 1 do sądu. Udzielono 5 porad prawnych. Odbyło się 3 posiedzenia zespołu 

interdyscyplinarnego związane z procedurą niebieskiej karty. Odbyły się  8 spotkań grup roboczych 

związanych z procedurą niebieskiej karty. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych przyjęto 35 wniosków o ustalenie prawa do świadczeń 

rodzinnych. Wydano 35 decyzji.  Wystawiono 30 zaświadczeń. Wypłacono zasiłki pielęgnacyjne dla 286 

osób, świadczenia rodzicielskie dla 25 osób, świadczenia pielęgnacyjne dla 60 osób. Jednorazową 

zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 4 osób specjalny zasiłek dla opiekuna  dla 12 osób. Wypłacono 

łącznie 382 980,23zł. 

Fundusz alimentacyjny wypłacono dla 97 osób na kwotę 40 293,35zł. Przyjęto 2 wnioski, wydano 2 



decyzje. Wysłano 2 wezwania do przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 2 

wywiady alimentacyjne. Wysłano 1 wniosek do PUP o aktywizację zawodową dłużników. Wszczęto 1 

postępowanie w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się od świadczeń 

alimentacyjnych. Wysłano 2 decyzje w sprawie uznania dłużnika alimentacyjnego za uchylającego się. 

Wysłano 1 wniosek do komornika o ustalenie adresu zamieszkania.  Wysłano 3 wnioski do prokuratury 

o ściganie z art 209 Kodeksu Karnego. Wysłano 1 wniosek o zatrzymanie prawa jazdy. Wysłano 1 

wniosek o zwrot zatrzymanego prawa jazdy. Wysłano 42 wnioski o podejrzenie popełnienia 

przestępstwa z art. 304 Kodeksu Postępowania Karnego.   Realizacja Programu Rodzina 500+:  złożono 

w formie papierowej i elektronicznej 42 wniosków na stary okres zasiłkowy, 688 wniosków na nowy 

okres zasiłkowy. 

Wypłacono świadczenia wychowawcze na łączną kwotę 2 082 606,38zł. 

Dwóch pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie uczestniczyło w wideo 

warsztatach „Ocena Skutków dla Ochrony Danych oraz analiza ryzyka ogólnego”. 

Na bieżąco sporządza się zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

VIII. W zakresie Pozyskiwania Funduszy 

PROGRAM „CZYSTE POWIETRZE” 

Liczba udzielonych konsultacji: 40 

Ilość złożonych wniosków: 11 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 

I. Realizacja zadań Gminnego Zakładu Komunalnego z siedzibą w Solcu: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Utrzymanie czystości na przystankach oraz w pasach drogowych Gminy Gostynin, 

3. Utrzymanie, konserwacja drzew i zieleni przydrożnej: 

-  wycinka drzew w pasie drogi gminnej w m. Gorzewo, 

- wycinka krzewów wraz z rozdrobnieniem gałęzi rębakiem w m. Sierakówek, Gorzewo, Bierzewice, 

4. Zimowe utrzymanie dróg gminnych: Helenów, Mysłownia, Łokietnica, Zwoleń, Bielawy, Jaworek, 

Strzałki, Gaśno, Mniszek, Skoki, Kiełpieniec, Halinów, Anielin, Feliksów, Sieraków, Leśniewice, 

Sierakówek, Marianów Sierakowski, Osiny, Jastrzębia, Zaborów Stary, Białe, Antoninów, Bierzewice, 

Górki II, Rumunki, Rogożewek, Emilianów, Stefanów, Budy Lucieńskie, Miałkówek, Wrząca, Krzywie, 

Dąbrówka, Górki Pierwsze, Marianka, Baby Górne, Rybne, Zieleniec, Rębów, Zaborów Nowy, Niecki, 

Belno, Pomarzanki, Huta Zaborowska, Legarda, Gulewo, Józefków, Zaborów Nowy, Helenów, Gorzewo, 

Choinek, Kazimierzów, Nagodów, Wrząca, Zuzinów, Aleksandrynów, Ruszków, Osada, Strzałki,  

5. Bieżące utrzymanie dróg gminnych: Polesie, Rumunki, Helenów, Klusek, Kazimierzów, Jastrzębia, 

Gorzewo, Marianów Lucieński, Białe, Antoninów, Kazimierzów, Miałkówek, Kleniew, Skrzany, Feliksów, 

Belno, Baby Dolne, Rybne, 

6. Naprawa nawierzchni asfaltowej asfaltem na zimno w m. Feliksów, Sieraków, Zaborów Nowy, Baby 

Górne, 



7. Przebudowa ze zmianą sposobu użytkowania części poddasza na pomieszczenie dydaktyczne w 

budynku szkoły w Solcu – ciąg dalszy robót. 

 

II. Realizacja zadań Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o.o. w likwidacji: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 

7. Roboty remontowo – budowlane na SUW w Krzywiu i Stanisławowie Skrzańskim – malowanie 

wewnętrzne stacji, 

8. Wymiana zbiornika odżelaziacza na SUW w Krzywiu. 

 

X.  W zakresie Referatu Gospodarki Odpadami 

 

Ilość odpadów odebrana z nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno-wypoczynkowych w 2020 roku 

wynosi 2 595,862 MG 

Ilość odebranych odpadów w 2020 roku z podziałem na frakcje 

 

 

POZOSTAŁOŚCI PO SEGREGACJI 

 

1733,240 Mg 

 

BIOODPADY 

 

59,98 Mg 

 

SEGREGACJA ( tworzywa sztuczne, metal, 

papier ) 

 

684,740 Mg 

 

GABARYTY  

117,902 Mg 

 

ŁĄCZNIE 

 

2 595,862 

 

Gabaryty z podziałem na frakcje odpadów 

 

OPONY 23,476 MG 

Farby, tusze, farby drukarskie, kleje lepisze i 0,020 MG 



żywice inne niż wymienione w 200127 

LEKI 0,004 MG 

BATERIE I AKUMULATORY 0,082 MG 

ELEKTRYCZNE 2,234 MG 

ELEKTRONICZNE 

 

28,452 MG 

WIELOGABARYTY 65,868 MG 

 

ŁĄCZNIE 

 

117,902 MG 

 

Masy odebranych odpadów w 2020 roku w przeliczeniu na 1 mieszkańca 

 

Masy odebranych odpadów w 2020 roku 2 595,862 

Założenie  na 2020 rok 2 026,112 

Przekroczono założone masy 569,750 

Masy odebranych odpadów w przeliczeniu na 1 

mieszkańca 

0,271 Mg  ( 271 kg  na rok, 22,5 kg na miesiąc) 

Masy odebranych gabarytów 117,902 

Masy odebranych gabarytów w przeliczeniu na 

złożone wnioski 

0,169 Mg ( 169 kg na nieruchomość, ilość odpadów 

podzielona przez złożone wnioski ) 

Ilość złożonych wniosków na odbiór odpadów 

wielkogabarytowych 

696 

 

Liczba deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi złożona przez 

mieszkańców gm. Gostynin: 

 

Liczba złożonych deklaracji 

nieruchomości zamieszkałe 

Liczba złożonych deklaracji 

nieruchomości rekreacyjne 

           

          Łącznie 

 

             3445 

 

 

                   346 

 

                3791 

 

Liczba osób 

ujętych w 

deklaracjach z 

nieruchomości 

Liczba nieruchomości 

kompostujących 

bioodpady w 

przydomowym 

Liczba nieruchomości  

nieposiadających 

przydomowego 

kompostownika 

Liczba nieruchomości 

rekreacyjnych których nie 

obejmuje zwolnienie z tytułu 

kompostowania bioodpadów 



zamieszkałych kompostowniku oddających bioodpady 

         

                      

9 597 

 

                  2 609 

 

            750 

 

          346 

 

Kwota wypłacona Wykonawcy za miesiąc luty 2020 r. w ramach umowy  

Nr. RG.272.1.2020  z dnia 21.01.2020 r. oraz  marzec 2020 r. Nr. umowy RG.272.2.2020 wynosi 

365 630,76 zł. 

Kwota wypłacona Wykonawcy w ramach realizacji zamówienia na „ Odbieranie i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno-

wypoczynkowych z terenu Gminy Gostynin na podstawie umowy NR. RG.272.4.2020 z dnia 13.03.2020 

r. wynosi 2 850 694,43 zł. 

Łącznie za 2020 rok wypłacono Wykonawcy kwotę 3 216 325,19 zł 

 

W poniższej tabeli wskazane zostały kwoty należne Wykonawcy, na podstawie przedłożonych przez 

Gminę Gostynin informacji o kwotach należnych dla nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno-

wypoczynkowych, w których zostały również uwzględnione kwoty, ujęte w uzupełnieniach do informacji 

o kwotach należnych za ww. okres przedłożone w 2020 roku. 

2020 rok 

Wartość wykonanej usługi netto (na 

podstawie przekazanych Wykonawcy 

informacji  

o kwotach należnych) 

Wartość wykonanej usługi brutto (na podstawie 

przekazanych Wykonawcy informacji  

o kwotach należnych) 

MIESIĄC zamieszkałe/rekreacja zamieszkałe/rekreacja 

styczeń 151 514,00 163635,120 

luty 187 033,00 201995,640 

marzec 199 008,00 214928,640 

kwiecień 264 396,00 285547,680 

maj 299 451,60 323407,728 

czerwiec 384 118,80 414848,304 

lipiec 299 028,00 322950,240 

sierpień 268 212,00 289668,960 

wrzesień 271 116,00 292805,280 

październik 221 424,00 239137,920 

listopad 237 576,00 236582,080 

grudzień 213 720,00 230817,600 

RAZEM                   2 996 597,40                 3 216 325,19 zł 

 

Masy nieuznane przez zamawiającego 46,650 Mg, na kwotę 55 980,00 zł netto. 

( w związku z zastrzeżeniami  wykonania realizacji zadania np. brak śladu trasy GPS dla pojazdu 



realizującego zadanie na terenie Gminy Gostynin, brak ważenia pojazdu przy wjeździe na bazę itp. ). 

 

Koszty poniesione w związku z odbieraniem, odzyskiem, odzyskiem, recyklingiem i unieszkodliwieniem 

odpadów komunalnych w podziale na wpływy, wydatki w 2020 roku. 

 

 

Należności 

wynikające 

ze złożonych 

deklaracji 

 

Naliczone 

koszty 

upomnienia 

 

Naliczone 

odsetki 

Wpływy z 

opłat za 

gospodarowa

nie odpadami 

komunalnymi 

za 2020 r. 

Wpłaty 

które 

stanowią 

nadpłaty na 

kontach 

podatników 

Wydatki 

Związane z 

odbiorem 

odpadów 

komunalnych 

za 2020 r. 

 

Zadłużenie 

za 2020 rok 

 

ściągalność 

za 2020 rok 

 

3 174 659,74 

zł 

 

3 445,20 zł 

 

408,20 zł 

 

2 944 402,01 

zł 

 

55 060,10 

zł 

 

3 216 325,19 

zł 

 

186 592,40 

zł 

 

0,91 % 

 

Decyzje wydane w zakresie referatu Gospodarki Odpadami w 2020 roku  

 

Rodzaj prowadzonego  postępowania Ilość wydanych decyzji 

Nieprawidłowe gospodarowanie ściekami 

bytowymi 

 

                         3 

Wykreślenie z rejestru działalności regulowanej  

                         4 

Naliczenie kary za złożenie po terminie 

sprawozdania od podmiotu odbierającego 

odpady komunalne 

 

                         3 

Naliczenie kary za złożenie po terminie 

sprawozdania od podmiotu odbierającego  

nieczystości ciekłe 

 

 

                         1 

W sprawie umorzenia zaległości w opłacie z 

tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi 

 

 

                         3 

W sprawie rozłożenia na raty zaległości w opłacie 

z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi  

 

 

                         4 

Pozwolenie na odbiór i transport nieczystości 

ciekłych z terenu Gminy Gostynin 

 

 

                         2 

  



Łącznie                        20 

 

Zaświadczenia wydane w zakresie Referatu Gospodarki Odpadami w 2020 roku 

 

Dopisanie do rejestru działalności regulowanej 

 

                         2 

 

Zmiana wpisu do działalności regulowanej 

 

                         1 

 

Łącznie 

 

                         3 

 

Egzekucja opłaty z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi     w 2020 roku 

Rodzaj pisma Ilość dłużników którym wysłano wezwanie 

Wezwanie do zapłaty                  

                   820 

Upomnienie                  

                   312 

 

Łącznie 

 

                  1132 

 

Dziękuję za uwagę – w razie jakiś pytań chętnie na nie odpowiem!!! 

 

Do punktu 4-go. 

Informacja Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin z realizacji zadań 

statutowych w minionym roku. 

Dyrektor GCKiTW Cezary Szymczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado Postaram się mając na 

uwadze zmieniony porządek  obrad najważniejsze informacje porządek obrad najważniejsze 

informacje  kolokwialnie mówiąc w pigułce; GCKiTW w Białem jest  samorządową instytucją Kultury 

oparciu o statut i działa na podstawie uchwał. W 2020r  wychodzimy dobrze przygotowało coroczne 

gminne uroczystości gminny Dzień Babci i Dziadka  przy współpracy szkoły podstawowej w 

Emilianowie, Gminne Obchody 100 rocznicy Bitwy Warszawskiej,   Gminne Obchody 100 rocznicy Bitwy 

Warszawskiej przy współpracy z  parafią  w Lucieniu.  podjęto przygotowania DO organizacji Gminnego 

Dnia Kobiet,   Gminnej Drogi Krzyżowej, Gminnych Obchodów 230  Uchwalenie Konstytucji 3 

Maja,  Gminnych Obchodów 102 rocznicy Odzyskania przez Polskę Niepodległości,  oraz Gminnych 

Jasełek,  wszystkie wyżej wymienione zaplanowane uroczystości ze względu na zaistniałą kraju 

sytuacja epidemiczna oraz uwagi na bezpieczeństwo i zdrowie uczestników zostały odwołane.  Chcąc 

znałeś alternatywną drogę dla działalności w trakcie epidemii   zorganizowane obchody 100 urodzin 

Świętego Jana Pawła II w kościele p.w.  Najświętszej Marii Panny Różańcowej w Lucieniu  w formie 

transmisji online których efektem było wydanie pamiątkowych płyt DVD z uroczystości nowe płyty DVD. 

Ze względu na odwołanie gminnych dożynek ekologicznych zorganizowano uroczystą Mszę 



Dziękczynną za plony w kościele parafialnym  w Solcu.  W okresie wakacyjnym przeprowadzono cykl 

warsztatów edukacyjnych dla dzieci i młodzieży pn.  Rodzinne piątki w  Gminie Gostynin.  Centrum 

Kultury współpracowało z Urzędem Gminy Gostynin oraz z Urzędem Miasta Gostynina   przy 

organizacje obchodów 157 Rocznicy Wybuchu Powstania Styczniowego w Gaśnem, jak również 

związane kolejne Rocznice Bitwy na Ziemi Gostynińskiej, również odsłonięcie Obelisku poświęconego 

pamięci ofiar Zbrodni Katyńskiej w Lisicy. Centrum partycypowało w organizacji  przez Uczniowski Klub 

Sportowy "Zwoleń-Team" IV  ogólnopolskich halowych zawodów wrotkarskich z okazji 

Mikołajek.  Podjęto współpracę ze stowarzyszeniem Przyjaciół Siedemdziesiątki  przy zespole szkół 

technicznych w Płocku z którym  zorganizowano Turniej Szachowy o Puchar Wójta Gminy Gostynin w 

Białem. 

 W kontakcie z firmą okulistyczną przeprowadzono badanie wzroku dla mieszkańców Gminy 

Gostynin.  Dzięki pozytywnemu rozpatrzeniu wniosków złożonych do Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego udało zorganizować się kino plenerowe pod nazwą Dobre kino w Gminie 

Gostynin w 5 miejscowościach, Sierakówek,  Sokołów, Solec, Emilianów, Białotarsk  oraz  pozyskało 

środki na organizację gali operowo-operetkowej.  W ramach promocji Kultury i Dziedzictwa Gminy 

Gostynin, a tym samym  lokalnych twórców kultury lokalnych twórców kultury współdziałało  z 

muzykami  Panem Dominkiem  Janiszewskim oraz Panem Pawłem Pilichowiczem w ramach w ramach 

opracowania i nagrania autorskich płyt  oraz rzeźbiarzem Panem Stanisławem Augustyniakiem   oraz 

Paniami artystkami malarkami uczestniczącymi w kolejnej edycji pleneru malarskiego.  W zakresie 

popularyzacji rekreacji,  ekologii i ochronie środowiska wraz ze starostwem powiatowym w Gostyninie 

zorganizowano bieg w szuwarach bieg dookoła jeziora Białego. W okresie turystycznym funkcjonowała 

codziennie wypożyczalnia rowerów.  Stałymi formami współpracy z GCK Koła Gospodyń Wiejskich i 

Stowarzyszenia,  działalność opiera się między innymi na udziale w gminnych uroczystościach czy 

wydarzeniach poprzez przygotowanie poczęstunku w postaci regionalnych i tradycyjnych potraw. W 

2020r  była ona bardzo ograniczona ze względu na panującą pandemię.   Na gminnym Dniu babci i 

dziadka w Emilianowie zaprezentowały się Koła Gospodyń Wiejskich z miejscowości; Stefanów, 

Zwoleń, Solec, Wrząca oraz Kozice – Polesie. W zakończeniu pleneru Stowarzyszenie Nasza Gmina - 

Nasza Przyszłość podczas „ Biegu w Szuwarach” Koło Gospodyń Wiejskich  „Napoleonki” z Legardy. 

Oprócz zadań statutowych GCK uczestniczy w różnych uroczystościach czy to patriotycznych, czy 

społecznych. Nawiązano współprace z Powiatowym Urzędem Pracy w Gostyninie celem realizacji stażu 

zawodowego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego. W 

trosce o aktywny udział mieszkańców w życiu kulturalnym w ciągu całego roku zorganizowano i 

przeprowadzono konkursy wśród których znalazły się: 2 plastyczne dla uczniów klas I – V, drugi dla klas 

VI – VIII pod kątem uczestnictwa w warsztatach plastycznych dla młodzieży w ramach pleneru, jak 

również na rodzinną szopkę Bożenarodzeniową, oraz fotograficzny pod nazwą „Lato w Gminie 

Gostynin”. Chcąc zapewnić poprawna komunikację, relacje i współpracę miedzy pracownikami Urzędu 

Gminy Gostynin, a petentami i mieszkańcami zorganizowano 3 dniowy wyjazd szkoleniowy do Białego 

Dunajca pod nazwą „Komunikacja nastawiona na budowanie współpracy i relacji|”. W maju kontynuując 

prace remontowe które zaczęły się pod koniec  2019 roku remont budynku gminnego centrum nastąpiło 

połączenie dwóch mniejszych w jedną dużą rozpoczęto również prace remontowe starej części 



korytarza krótko mówiąc praktycznie cały budynek wewnątrz budynku zostało wyremontowane. O  

wszelkich wydarzeniach i zmianach mieszkańcy i sympatycy Gminy Gostynin mogli dowiedzieć się 

śledząc konto na portalu społecznościowym Facebook a od lipca również na nowo utworzonej stronie 

internetowej. GCK przyłączyło się również do akcji charytatywnej Gaszyn Challenge wspierających 

chorą dziewczynkę w każdy piątek i mieszkańcy Gminy i mogli skorzystać z oferty łączącej taniec i 

aerobik w formie zajęć zumba i oczywiście nie sposób nie wspomnieć o działający przy Gminnym 

Centrum zespołach muzycznych, a mianowicie gminny  chór Vox Cordis oraz Gminna Orkiestra Dęta 

Foxodeon licząca na tą chwilę na koniec roku 2020 - 7 orkiestrantów, w przypadku chóru 17 chórzystów. 

Zarówno chór Gminny jak i orkiestra gminna zapewniamy oprawę muzyczną dla Gminnych uroczystości 

ale również występowały na terenie gminy jak i poza nią. 

I tak naprawdę w bardzo krótkim skrócie występy gminnej orkiestry;  Msza święta z okazji święta Trzech 

Króli, w Białotarsku oprawa muzyczna, festiwal kolęd i pastorałek w Rogozinie – zdobycie Złotej 

Gwiazdy, kolejny finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, gminny dzień Babci i Dziadka w 

Emilianowie, obchody 100 rocznicy urodzin świętego Jana Pawła II, international Band Day – 

międzynarodowe wydarzenie zorganizowane przez Stowarzyszenie Polskie Orkiestry Dęte, 

ogólnopolski Plener malarski „U Wójta” w Lucieniu, oprawa muzyczna uroczystej dożynkowej Mszy 

Świętej Dziękczynnej w Kościele w Solcu. W lutym zorganizowano wyjazd do Płocka  dla członków 

Gminnej Orkiestry Dętej jako forma aktywnego i twórczego  wypoczynku. Dodatkową Pani dyrygent 

Katarzyna Lisicka  brała udział Ogólnopolskiej  Konferencji Orkiestr Dętych w Radomiu. W grudniu 

orkiestranci uczestniczyli w Koncercie Galowym on-line Radomskiej Młodzieżowej Orkiestry Dętej 

Grandioso, a w przypadku chóru można powiedzieć te same uroczystości w formie muzycznej oprawy 

wokalnej właśnie ich. To tak w telegraficznym skrócie, oczywiście sytuacja pandemiczna dużo 

ograniczyła w działalność GCK, nie mniej jednak staraliśmy się ażeby ta organizacja nie spadła 

chociażby do minimum, na miarę możliwości z zachowaniem wytycznych sanitarnych i ministerialnych 

na bieżąco organizowało się zarówno te na stałe wpisane w kalendarz uroczystości gminne, 

patriotyczne i jak również społeczne, organizując konkursy świąteczne i nie tylko. Na ta chwilę 

kontynuujemy organizacje różnych wydarzeń, jak również mamy już zebrane materiały do remontu 

elewacji budynku, położenia i wyrównania terenu i położenia kostki brukowej, z tego tytułu bardzo 

dziękuję za wzorową i profesjonalna współpracę z Gminnym Zakładem Komunalnym w Solcu. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: bardzo dziękuję Panu Dyrektorowi, czy 

są jakieś pytania, czy ktoś chce zabrać głos w tym punkcie? Brak. 

 

Do punktu 5-go. 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za rok 

2020 oraz wykaz potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Gostynin. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: Pani Kierownik na komisjach tutaj nam 

przedstawiała informację, czy chce Pani zabrać głos w tej sprawie? 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: myślę, że wszystko powiedziałam, chyba że Państwo Radni sobie 

życzą, ogólnie tylko mogę powiedzieć że zadania wynikające z ustawy o wspieraniu rodziny i pieczy 



zastępczej w głównej mierze odbywają się w formie pracy pracowników socjalnych i asystenta rodziny. 

Jest 14 rodzin objętych pracą asystenta rodziny, dzięki tej pracy wiele dzieci nie trafiło do systemu pieczy 

zastępczej. To zadanie w poprzednim roku było w 100% finansowane ze środków własnych gminy, w 

poprzednich latach w ramach projektu konkursowego były na to przeznaczone środki, nie wiemy jak 

będzie w tym roku. Dziękuję. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz wyszła z sali posiedzeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję, czy są jakieś pytania? 

głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 co stanowi załącznik do protokołu.  

Sprawozdanie zostało przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Do punktu 6-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2021 rok. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący do zaproponowanego projektu uchwały 

pragnę wnieść autopoprawkę, Pani Skarbnik przybliży w jakim to zakresie autopoprawka będzie 

brzmiała. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo jeśli chodzi o zmiany budżetowe były szeroko 

omawiane na posiedzeniu komisji, zasadnicze zmiany w dochodach dotyczą zwiększenia kwoty 

subwencji zgodnie z pismem Ministra Finansów, oraz zwiększenia dotacji również zgodnie z decyzjami 

Wojewody Mazowieckiego. Dochody majątkowe zostają zwiększone o kwotę 3039,21zł, wynikają ze 

sprzedaży drewna pochodzącego z wycinki z nieruchomości gminnej. Jeżeli chodzi o wydatki to one też 

były szeroko omawiane, tylko tak ogólnikowo powiem, że wynikają one oczywiście z wprowadzonych 

zmian po stronie dochodowej jak również wynikają w dużej mierze ze zmian funduszy sołeckich. Jeżeli 

chodzi o autopoprawkę to tutaj też omawiałam, że zasadnicze zmiany dotyczą tutaj z tytułu zmian w 

funduszach sołeckich dlatego że w okresie od momentu jak Państwo otrzymali materiały do dnia 

dzisiejszego w tym czasie otrzymaliśmy jeszcze 2 zmiany funduszy sołeckich, a mianowicie funduszu 

Sierakowa i funduszu Osin, więc tutaj sołectwa poczyniły również zmiany w swoich przedsięwzięciach 

jak również następuje przeniesienie miedzy samymi paragrafami czyli nie zmieniają wyniku 

finansowego uchwały budżetowej. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś chce zabrać 

głos w tym punkcie? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: chciałam się zapytać, nie będzie omawiany załącznik inwestycyjny? 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: mogę omówić, zasadnicze zmiany jeśli chodzi o wydatki majątkowe, to 

już tutaj omówimy sobie dokładnie; 

W dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo w rozdz. 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi 

dokonuje się zmniejszenia planu wydatków majątkowych o kwotę 1015000,00zł, w związku ze 

zmniejszeniem planu wydatków na realizację zadania „Rozbudowa sieci wodociągowej w m. Miałkówek 

o kwotę 35000,00zł, rozbudowę sieci wodociągowej w m. Kazimierzów o kwotę 50000,00zł, również 



zmniejsza się kwotę na zadanie dotyczące budowę odcinka sieci wodociągowej w m. Łokietnica i na 

budowę kanalizacji w m. Bierzewice o kwotę 920000,00zł. Jeżeli chodzi o Bierzewice jest to zadanie 

ujęte w WPF, tam pozostaje kwota 42000,00zł, jako limit z roku obecnego, kwota 920000,00zł, zostaje 

przeniesiona na kolejne 2 lata, czyli na rok 2022 i 2023 po 460000,00zł, na kolejne lata. 

Jeżeli chodzi o rozdział 60014 – Drogi publiczne powiatowe tutaj zostaje zwiększenie środków o 

30000,00zł, na dofinansowanie inwestycji dróg powiatowych. Na obecną chwilę nie ma wyłonionych 

dróg powiatowych w których będzie partycypowała Gmina Gostynin, ale kiedy to nastąpi to Państwo 

zostaniecie poproszeni o przyjęcie uchwał proceduralnych, te które będą wskazywały konkretne odcinki. 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne tutaj następują następujące zmiany; jeżeli chodzi o 

przebudowę drogi gminnej z nawierzchnią asfaltową w m. Bolesławów w ramach funduszu sołeckiego 

sołectwa Bolesławów kwota 13767,17zł, zostaje zdjęta, czyli w ogóle zostaje zdjęte to zadanie. 

Przebudowa drogi gminnej w m. Gorzewo następuje rezygnacja z tego zadania, przebudowa drogi 

gminnej w m. Helenów zmniejszenie środków o 100000,00zł, przebudowa drogi gminnej w                          

m. Leśniewice zmniejszenie puli środków o 65000,00zł, przebudowa drogi gminnej w m. Lipa-Sałki 

kwota zwiększona o 120000,00zł, wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w m. Łokietnica 

zwiększenie środków o 10000,00zł, przebudowa drogi gminnej w m. Bierzewice dz. nr 69/26 rezygnacja 

z tego zadania, przebudowa drogi gminnej w m. Klusek również rezygnacja z tego zadania, przebudowa 

drogi gminnej w m. Osiny to jest nowe zadanie wprowadzone na kwotę 180000,00zł, nowe zadanie 

również przebudowa dróg gminnych w m. Budy Kozickie kwota 180000,00zł, nowe zadanie przebudowa 

drogi gminnej w m. Niecki 170000,00zł, nowe zadanie  przebudowa drogi gminnej w m. Mysłownia Nowa 

– Gaśno 180000,00zł,  przebudowa drogi gminnej w m. Zuzinów to również nowe zadanie na kwotę 

180000,00zł, przebudowa drogi gminnej w m. Polesie nowe zadanie kwota 180000,00zł, nowe zadanie 

to również przebudowa drogi gminnej w m. Solec – Baby Dolne kwota 180000,00zł, jak również 

przebudowa drogi gminnej w m. Józefków kwota 150000,00zł, przebudowa drogi gminnej w m. 

Jastrzębia tutaj jest kwota mniejsza o 36000,00zł, wykonanie nakładki bitumicznej na drodze gminnej w 

m. Feliksów, Skrzany i Nowa Wieś zmniejszenie środków o 35000,00zł, przebudowa drogi gminnej w 

m. Emilianów rezygnacja z tego zadania, podobnie jak i przebudowa drogi gminnej w m. Marianów 

Sierakowski. Jeżeli chodzi o rozdział 70005 – tutaj następuje zwiększenie o kwotę 12000,00zł, puli 

środków na zadanie dot. zmiany sposobu użytkowania budynku gminnego w m. Lucień nr 50 – 

dokumentacja projektowa, zostaje wprowadzone nowe zadanie budowa siłowni zewnętrznej na działce 

gminnej w m. Białotarsk w ramach funduszu sołeckiego sołectwa Białotarsk, jest to kwota 10000,00zł, i 

również sołectwo Józefków wprowadza jako zakup urządzeń siłowni zewnętrznej kwotę 3000,00zł, która 

pochodzi z funduszu sołeckiego. W rozdziale 75023 zostaje zwiększony plan wydatków majątkowych o 

kwotę 20000,00zł, na zakup samochodu osobowego na potrzeby Urzędu Gminy. 

W rozdziale 80101 – Szkoły podstawowe zostaje wprowadzone nowe zadanie przebudowa poddasza 

w Szkole Podstawowej w Solcu kwota 20000,00zł. 

W rozdziale 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby zostanie zwiększony plan wydatków 

majątkowych na zadanie „Rozbudowa świetlicy wiejskiej w sołectwie Gaśno” o kwotę 31000,00zł, 

zostaje wprowadzone nowe zadanie :Budowa świetlicy wiejskiej w m. Budy Kozickie” wartość zadania 

38327,00zł, zostaje zmniejszony o kwotę 18000,00zł, zadanie „Remont – modernizacja budynku 



świetlicy wiejskiej w m. Huta Nowa”, zwiększone o 12000,00zł, zadanie „Budowa świetlicy wiejskiej na 

działce gminnej nr 89/9 w m. Zaborów Stary z udziałem środków funduszu sołeckiego sołectwa Zaborów 

Stary – Stanisławów”. 

W rozdziale 92601 – Obiekty sportowe, tutaj zostaje wprowadzone zadanie „Budowa boiska sportowego 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Lucieniu” – dokumentacja w kwocie 8000,00zł. To są 

najistotniejsze zmiany jeżeli chodzi o wydatki majątkowe. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś chce zabrać 

głos? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: dziękuje bardzo Pani Skarbnik za odczytanie tego załącznika, uważam 

że to dość bardzo ważny załącznik i bardzo duże zmiany bo na ponad 1400000,00zł, zmiany w Uchwale 

Budżetowej, więc to nie są jakoś nie znaczące środki, czy pan Wójt uważa że tak trzeba i taka była 

potrzeba to ok i nie ma problemu, ja natomiast odniosę się do drogi w Emilianowie. Panie Wójcie mam 

pytanie jaką kategorią Pan brał i zdejmował tą drogę w Emilianowie, ponieważ to jest droga która 3 lata 

temu była całkowicie nie przejezdna, a w tym momencie też bardzo duże utrudnienia były żeby 

przejeżdżać tą drogą, podjęliśmy decyzje w tym roku że będzie zrobiona ta droga, Pan podjął swoją 

jakąś tam decyzję, że jednak w ogóle tej drogi nie będzie, z czego powiem bardzo jest mi przykro, 

ponieważ mieszkańcy oczekują również na naszych terenach robienia tych dróg, zresztą wie Pan jakie 

są warunki na drogach, tym bardziej po tej zimie. Powiem Panu tak, mieszkańcy wyszli z inicjatywą 

połączenia funduszy sołeckich, czyli funduszu sołeckiego Bolesławowa przekazali na drogę w 

Emilianowie, dołożyli do inwestycji chcąc łączyć fundusze i pokazać że potrafią razem współpracować, 

takie były założenia, Pan Sołtys dzwonił i złożył już takie dokumenty, że będą wprowadzone takie 

zmiany, a Pan tutaj całkowicie zdejmuje tą inwestycje. Mam pytanie Panie Wójcie, jak Pan spojrzy tym 

mieszkańcom i jakie ma Pan usprawiedliwienie na to, że zdjął Pan tą inwestycję, bo jeśli mieszkańcy 

wychodzą z inicjatywą łączenia funduszy, dołożenia do inwestycji żeby zrobić dłuższy odcinek, a Pan 

po prostu zdejmuje to całkowicie na zero, ja rozumiem gdyby Pan zdjął jakąś część tych środków, 

przeznaczył na inną inwestycję, że trzeba w innym miejscu, jestem w stanie to zrozumieć, bo budżet 

który przygotowaliśmy 11 lutego dawał możliwości zrobienia jakichkolwiek inwestycji tak naprawdę na 

każdym terenie, a w tej chwili jest brane pod uwagę pół Gminy, więc pytam ta druga połowa Gminy jest 

nieważna, czy się  nie liczy. Bardzo proszę, aby Pan Wójt odniósł się do mojego pytania. Dziękuję. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeżeli chodzi o drogi to ja doskonale znam temat jakie są 

potrzeby i staram się wychodzić naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców, a w tej chwili że ta inwestycja 

została jak gdyby zdjęta na ten moment, to nie znaczy że ta droga w ogóle jest nieistotna dla nas, my 

znamy, tylko tryb pilności został zmieniony.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo. Proszę Pan Balcerzak. 

Radny Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Przewodniczący, ja mam takie zapytanie do organu 

wykonawczego czyli do Pana Wójta. Panie Wójcie czy przy zmianach tak jak tutaj koleżanka radna 

wspomniała wysokość ok. 1400000,00zł, w załączniku inwestycyjnym uważa Pan, że takie zmiany nie 

wymagają żadnego uzasadnienia dla mieszkańców, że posłużył się Pan w tej chwili Panią Skarbnik jako 

osobą która technicznie przygotowywała Uchwałę Budżetową, natomiast uważa Pan, że jako osoba 

która jest pomysłodawcą tych dróg nie powinna przynajmniej kilka słów argumentacji dla 



przedmiotowych inwestycji wykazać? Bo chciałbym usłyszeć argumentacje, wprowadzamy tyle nowych 

dróg, przesuwamy przeróżnie środki w tym budżecie, m-c od podjęcia Uchwały Budżetowej, a Pan 

milczy jak grobowiec? czy to jest normalne? Chciałbym usłyszeć Pana argumentacje w stosunku do 

każdego punktu inwestycyjnego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: odniosłem się już wyraźnie, że po prostu został zmieniony tryb 

pilności budowy tych dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo. Czy są pytania? Proszę 

bardzo Piotr Lemański. 

Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie ja też chciałem się odnieść w tym samym kontekście, bo nie wiem 

czy Pan czytał uzasadnienie odwołania Pana Przewodniczącego, nie wiem czy to Pan czytał, wyciągnę 

tylko tutaj pewne kwestie związane ze współpracą organów Gminy Gostynin, że Radny Balcerzak 

nieracjonalnie wydatkował środki  budżetowe, dążył do głębokiego podziału, jednocześnie blokując 

równomierny i sprawiedliwy podział środków i zrównoważony rozwój Gminy. Panie Wójcie ja przytoczę 

bo muszę to zrobić, bo jestem Sołtysem, jestem Radnym i też mnie bulwersuje ta sytuacja którą Panowie 

Wójtowie żeście zrobili rękoma Pani Skarbnik. Wprowadzacie tak jak powiedzieli moi przedmówcy 

1400000,00zł, na nowe inwestycje, ja może też się odniosę bo teraz będzie taka argumentacja, że Pan 

Zastępca Wójta chciał w moim terenie robić, ale ja się nie zgodziłem, ale zdejmując całą kwotę 

180000,00zł,  inwestycji z Gorzewa, nie wiem czym żeście Panowie Wójtowie się sugerowali. Ja tutaj 

przytoczę, odnosiłem się, myślę to co mówię i powiem to, że pewne inwestycje i ten budżet który żeśmy 

przygotowali 11 lutego może nie był dla wszystkich idealny, ale uważam że był w miarę sprawiedliwy, 

cos każdy dostał. Panie Wójcie z Gorzewa zdjęto wszystko, przytoczę tutaj przykład Pana Radnego 

Wasińskiego, któremu w tamtym budżecie zostało się 100000,00zł, na inwestycje, zostało się 

100000,00zł, tak żeście zdecydowali że Lipa – Sałki ma na in plus 120000,00zł, to jest kwota łączna na 

tą inwestycję 220000,00zł, i wprowadziliście w tym samym rejonie Pana Stanisława w Polesiu kwotę 

180000,00zł, to jest łącznie kwota 400000,00zł. Panie Wójcie jaka to jest sprawiedliwość i nie dąży Pan 

teraz do podziału Gminy, ja tego nie rozumiem, Pan wytłumaczy tak naprawdę mieszkańcom Gorzewa, 

Pan to wytłumaczy, drogi pozdejmowaliście, pozmniejszaliście kwoty na kanalizację w Kazimierzowie, 

na wodociągi w Miałkówku i za tą kwotę da się to zrealizować, a jeżeli my sugerując się dobrem innych 

mieszkańców żeśmy troszeczkę zaproponowali w tamtym budżecie żeby zmniejszyć tą kwotę na ta 

drogę Pana Zastępcy Wójta flagowo chcielibyśmy ją skończyć, miały być pozyskiwane dofinansowania 

do tej inwestycji i co tego nie można zrobić, czy spróbowaliście chociaż pozyskać pieniądze na tą drogę 

jakieś dofinansowanie czy cos takiego, najłatwiej jest zdjąć całą inwestycję w ogóle z budżetu i żeście 

wprowadzili 1400000,00zł, nowych inwestycji u poszczególnych Radnych którzy głosowali za tą zmianą 

tej uchwały. Ja nie wiem czym wy się sugerujecie i jak traktujecie ludzi, jeszcze raz powtarzam dążycie 

do głębokiego podziału między ludźmi, między społeczeństwem, czy ta strona gminy to ludzie są gorsi 

według Was bo z tego wynika, że są gorsi. Są drogi w Gorzewie nieprzejezdne, był Pan Zastępca Wice 

Wójta, był i oglądał, są drogi nieprzejezdne i lada moment przy jakiś opadach deszczu ta droga będzie 

też nieprzejezdna, ja myślę że jakieś środki, ja nie wiem Panie Wójcie, ja proszę i sugeruję żebyście 

jakieś środki zostawili na tym Gorzewie, bo  są odcinki dróg które trzeba tam zrobić, trzeba. Ludzie 

dzwonią do mnie i pytają o naprawy tych dróg, m.in. przedstawiłem tą drogę na tym odcinku dawnego 



Janowa, nie wiem Panie Wójcie, niech Pan to wytłumaczy ludziom, a nie takie lakoniczne stwierdzenia 

Pan przekazuje, że Pan zna potrzeby ludzi, no chyba Pan nie zna potrzeb ludzi. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo. Czy Pan Wójt chce się 

odnieść? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: już powiedziałem. 

Radny Piotr Lemański: tak najlepiej. 

Radny Marek Balcerzak: jeżeli mogę jedno słowo tylko, słyszę takie piękne słowa, sprawiedliwy dla 

wszystkich itd. co ja mam powiedzieć Szanowni Państwo swoim mieszkańcom, u mnie też są tragiczne 

drogi które są nieprzejezdne, mieszkańcy z funduszu przeznaczyli fundusz na wykonanie projektu, jest 

rok 2019, w projekcie jest nie wielki odcinek drogi w Nieckach  niewielkie pieniądze, wnioskiem Państwa 

zdejmujecie z budżetu te pieniądze, jest rok 2020 Pan Wójt proponuje wprowadzenie po raz kolejny tej 

drogi, waszym wnioskiem drogę wycofujecie, w tym roku w tym budżecie o którym teraz mówicie nie 

znalazła się nawet złotówka na moim terenie, przez 3 kolejne lata nie było na drogi na inwestycje nawet 

złotówki, nie chcę wyliczać Państwu teraz ile mieliście na swoich terenach w tych 3 budżetach przyjętych 

przez Państwa, nie chcę do tego po prostu wracać. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja chciałabym się odnieść do słów Pana Marka Balcerzaka, otóż w 

2020 roku nie stawialiśmy żadnego wniosku proszę sobie przypomnieć bo był budżet przedstawiony 

przez Pana Wójta i taki zatwierdzaliśmy to jest jedna sprawa, druga sprawa jeśli Pan miał 1000000,00zł 

inwestycję i Pan twierdzi że nic na Pana teren nie jest zainwestowane to przepraszam bardzo zamieńmy 

się, ja wezmę ten 1000000,00zł, i tez mogę przez 2-3 lata mieć nic zrobione to jest jedna sprawa,  druga 

sprawa wracając jeszcze wcześniej kadencja wcześniej ponad 2500000,00zł inwestycji przez 4 lata na 

Pana terenie o czym w ogóle rozmawiamy Panie Marku. 

Radny Marek Balcerzak: proszę nie wprowadzać po raz kolejny w błąd mieszkańców, bo sumujecie 

Państwo kwoty które wykonywał Powiat, Powiat wykonywał również, natomiast ja nie liczę innym tylko 

powiem taką rzecz, w ubiegłą kadencję czyli do tego wracamy rzeczywiście wszyscy mieli zadania w 

każdym roku, również Pani Radna. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: przepraszam, a w tym roku 11 lutego nie miał Pan żadnej inwestycji? 

Proszę odpowiedzieć mi, była czy nie było inwestycji? Bo Pan mi zarzuca, że nie było żadnej inwestycji 

na Pana terenie, proszę mi odpowiedzieć była, czy nie była? 

Radny Marek Balcerzak: o którym mówimy roku? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: o tym roku, o 11 lutym tego roku, proszę mi odpowiedzieć była 

inwestycja, czy nie?  

Radny Marek Balcerzak: jeżeli bym tą argumentację przyjął, którą przyjmujecie Państwo to w tym 

budżecie była również inwestycja kanalizacyjna, bo ja odnoszę się do inwestycji drogowych, bo drogi 

są wszędzie potrzebne i tak jak powiedziałem, nie miałem inwestycji odnośnie kanalizacji w roku 2019, 

nie miałem w roku 2020 i złotówki na drogi nie dostałem. Jeżeli tą argumentację Pani przedstawia to 

dziwię się, że nie jesteśmy jednakowo traktowani z Bierzewicami, gdzie zaproponowaliście Państwo 

kanalizację w Bierzewicach za taką samą kwotę jak u mnie i jeszcze jedna rzecz u mnie kanalizacja jest 

zrobiona z PROW-u tzw. funduszu gdzie jest dofinansowanie ponad 70%, ta inwestycja będzie 



niewielkie pieniądze kosztowała Gminę, nie przeszkodziło to Państwu zaproponować w Bierzewicach 2 

drogi w tym roku, drogę w tamtym roku i drogę w 2019, nie przeszkodziło Państwu jakoś. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja proszę tylko Panie Marku, Pan powie czy inwestycja była w tym roku 

jakakolwiek na Pana terenie, czy nie i za jaka kwotę? Proszę powiedzieć. 

Radny Marek Balcerzak: przecież powiedziałem, że jest zaplanowana inwestycja kanalizacyjna. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: za jaką kwotę? 

Radny Marek Balcerzak: za kwotę ok 1000000,00zł, przy czym tak jak powiedziałem Gminę będzie 

kosztowało ok 200000,00zł. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: tak, ale jest zaplanowana, więc proszę nie mówić że żadnych inwestycji 

Pan nie ma, to jest po pierwsze, po drugie jeśli chodzi o kanalizacje w Bierzewicach to bardzo proszę 

włożył nam to Pan Wójt, to zaproponował, bo stwierdził że jest taka potrzeba. Drogę w Bierzewicach i 

w Legardzie do której się Pan odnosi, tez pan Wójt zaproponował to, więc tutaj proszę do nas nie mieć 

pretensji bo mu nowej inwestycji nie wstawialiśmy, to były propozycje które były przedstawione przez 

Pana Wójta. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: drodzy Państwo, czy ktoś jeszcze ma 

jakieś pytania? Proszę bardzo Pan Balcerzak. 

Radny Kamil Balcerzak: ja powrócę do swojego pytania, ponieważ na moje pytanie odpowiedź niestety 

nie padła Panie Wójcie, zadałem pytania, czy odniesie się Pan mieszkańcom, uzasadni Pan swoją 

propozycję budżetową, bo nie usłyszałem takiej odpowiedzi. Odpowiedź którą Pan powiedział to 

dotyczyła drogi w Emilianowie, natomiast na moje pytanie nie usłyszałem odpowiedzi. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: wszystkie zmiany inwestycji dotyczą i maja takie samo 

uzasadnienie, mniejszy stopień pilności, a nie to że te inwestycje zostaną pominięte. Dziękuję. 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Wójcie jeżeli stopień pilności w budżecie Gminy zmienia się z m-ca na 

m-c o 1400000,00zł, to trochę śmiesznie to brzmi, przynajmniej w moich oczach. Jeżeli chodzi o 

poprzednią Uchwałę Budżetową Z-ca Wójta bardzo długo i wyraźnie artykułował potrzeby realizacji 

konkretnych inwestycji przytaczając każdą inwestycje po kolei argumentując ją, potem gdy uchwał 

Budżetowa została w nieznaczącej części zmieniona przez Radę, Uchwała Budżetowa została 

obsmarowana na stronie Gminy jak to Ci radni są w niewiedzy, nie wiedzą jak potrzebne są i jak pilne 

są różne inwestycje na terenie Gminy, aczkolwiek w tej chwili wychodzicie Państwo w zupełnie inną 

propozycją budżetową nie uwzględniając także pewnych propozycji które się pojawiły m-c temu, też 

tego nie argumentujecie dlaczego, już nie proponujecie pewnych dróg które proponowaliście, o które 

tak walczyliście i o które smarowaliście Radnych na stronie Gminnej, więc jeżeli potrafiliście posunąć 

się do tego kroku że w tej chwili przedstawiacie propozycje dla jednej części Rady, a dla drugiej nie to 

miejcie też odwagę uzasadnić to mieszkańcom, tak jak Pan Wójt powiedział nie będzie Pan zabiegał 

tylko o pewną część Rady tylko Pana zadaniem jest zadbać o równomierny rozkład środków na terenie 

Gminy czyli równomierny rozkład inwestycji, tym ruchem ta Uchwałą Budżetową, ta propozycją Uchwały 

Budżetowej z którą wychodzicie do nas nie pokazujecie tego. To że zmieniły się wasze priorytety to dziś 

widać po układzie prezydium, da się to zauważyć i się to również zauważyć w tej Uchwale Budżetowej, 

którą w tej chwili proponujecie i która jest perfidnie stronnicza. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: czy ktoś chce jeszcze zabrać głos? 



Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie ja będę też dążył do tego żeby Pan wytłumaczył mieszkańcom 

m.in. Gorzewa jaka jest różnica między nimi, a np. mieszkańcami Polesia, czy Lipa – Sałki. Jeszcze raz 

Panu przypominam że dążycie do głębokiego podziału, zarówno tutaj w Radzie jak i wśród 

mieszkańców, przytoczę jeszcze to raz Panu bo może to Pan nie usłyszał, Pan Stanisław Wasiński 

inwestycje 220000,00zł, Lipa – Sałki i nowa inwestycja u Pana Stanisława Wasińskiego w jego rejonie 

180000,00zł, 400000,00zł, przy czym wprowadza Pana zdejmuje Pan inwestycje, ja tylko mówię o 

swoim rejonie, m.in. z Gorzewa zdejmując ją na zero. Pan wytłumaczy jaka jest skala miedzy tymi 

mieszkańcami, w czym oni są gorsi, traktuje ich Pan po macoszemu i zostawia Pan ich samym sobie. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: radzę na inwestycje drogowe spojrzeć w perspektywie 

przynajmniej pięcioletniej i wtedy porównać czy jest jakiś podział Gminy, czy nie jest, a w jednorocznym 

nie da się wszystkich terenów zrobić. Dziękuję. 

Radna Jolanta Sulma: ja bardzo dziękuje za ostatnie słowa Pana Wójta, 420225,89zł, kosztowały 

inwestycje w moim terenie w tamtej kadencji, 400000,00zł, Szanowni Państwo przed chwilą Pan Piotr 

odczytał ile Pan Wasiński ma na swojej drodze, Panie Wójcie pragnę Panu przypomnieć, nie wypada 

mówić źle o Panu Wójcie ponieważ to jest to Pan Wójt, który został wybrany przez społeczeństwo i teraz 

nie kłóćmy się kto wybrał, kto nie wybrał, ale tu Pan Wójt zawsze powinien sprawować jakby władzę dla 

każdych mieszkańców i teraz okazuje się być, wiecie Państwo myślałam że wniosek który jest podany 

teraz to postawiła go nowa Rada, nowy Przewodniczący wchodzący wraz z nią, ale nie okazuje się, ze 

to Pan Wójt. Szanowni Państwo to jest niepojęte, proszę Panie Wójcie jeszcze raz na portalu tak jak się 

działo poprzednim razem wyargumentować dla mieszkańców dlaczego są pozdejmowane tak 

drastycznie drogi i powkładane dla innych mieszkańców. Ja szanowałam i szanuję wszystkich 

mieszkańców i nie wyróżniam  i godziłam się na te 420000,00zł, właśnie tak jak Pani Mariola prosiła 

tutaj mieszkańców żeby razem z sołectwami robiły cokolwiek, żeby miały cos więcej i tak też jest w 

moich miejscowościach, sołtysi razem wiążą razem żeby wszystko było jak najtaniej dla wszystkich 

innych mieszkańców, nie dzielimy społeczeństwa, a Pan Panie Wójcie tak drastycznie w tej chwili Pan 

jako Pan, bo jeżeli byłby to wniosek Radnych nowopowstałych to bym się nie dziwiła, ale Pan Panie 

Wójcie bardzo się dziwię i proszę o wytłumaczenie i argumentacje tego. Dziękuję 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję, drodzy Państwo myślę  że już 

wyczerpaliśmy w tym punkcie wypowiedzi, bo zaczynają się powtarzać. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: chciałem tylko do niektórych sformułowań które tu padły, po prostu 

wytłumaczyć dlaczego zdjęliśmy, zaproponował Wójt, bo z mocy prawa to Wójt proponuje zmiany w 

projekcie budżetu i tylko Wójt ma taka możliwość prawną i dlatego Wójt podpisany jest pod projektem 

zmiany w budżecie, jeśli chodzi o te wodociągi 35000,00zł i 50000,00zł, po rozmowie z Dyrektorem z 

Dyrektorem Zakładu Komunalnego po zastanowieniu się dogłębnym przez Zakład Komunalny w 

szczególności przez Pana Dyrektora doszliśmy do wniosku, że da radę jeszcze Zakład Komunalny 

wykonać takie same odcinki jak były wcześniej planowane tych wodociągów w Kazimierzowie i w 

Miałkówku i to jest cena materiałów, reszta jest w kosztach Zakładu Komunalnego, dlatego są obniżone 

wartości tych inwestycji, nie skrócone inwestycje tylko taniej wykonane, te same. Jeśli chodzi o drogi 

np. Pan Radny Lemański oczywiście byliśmy na tej drodze, prostopadłej do drogi powiatowej pomiędzy 

Lucieniem, a Gorzewem, w tamtym momencie droga rzeczywiście była w kiepskim dosyć stanie, od 



tamtej pory przyznaję się, że nie byłem, nie mam po prostu nawet czasu żeby wszystko objechać. 

Natomiast wychodząc naprzeciw potrzebom mieszkańców Wójt zaproponował do budżetu Gminy 

Gostynin dziś zmianę do budżetu  o ponad 400000,00zł, na zakup kruszywa, do tej pory mieliśmy w 

budżecie 270000,00zł, my proponujemy dodatkowe 400000,00zł, właśnie po to żeby poprawić 

przejezdność tych dróg. Jeśli chodzi o Panią Radną Mariolę Dan, Pani powiedziała, że sołectwo 

Bolesławów przeznaczyło swój fundusz sołecki na drogę w Emilianowie, otóż nazwane jest remont 

drogi, jest remont drogi w Emilianowie, przebudowa drogi to nie jest remont, ale jak Pan Wójt dziś mówił, 

ja też jestem tego samego zdania, że ta droga w Emilianowie nie wykluczona jest i nie gwarantujemy, 

ale nie wykluczone jest, że będzie jeszcze wykonana w tym roku, na ten moment jej nie ma w budżecie, 

z tego powodu, złożyliśmy wiele wniosków o dotacje, nawet w tym tygodniu złożymy następny wniosek, 

co się ukazuje, jakie możliwości my próbujemy z tego korzystać, złożyliśmy wnioski o kilka milionów, 

jeśli otrzymamy dotacje chociażby z jedną to przecież zaproponujemy Radzie Gminy następne drogi. 

Teraz dlaczego pojawiło się dużo nowych dróg, tylko o tym chcę mówić dużo nowych dróg, dlatego że 

się okazuje w tak krótkim czasie od poprzedniej sesji, a projekt budżetu był podpisany nie w dniu sesji, 

tylko wcześniej, więc to jest ok 2 m-cy czasu od dziś wstecz, wiele wskazywało na to że kanalizacja w 

Bierzewicach będzie mogła być wykonana w tym roku i była w tym budżecie, ponieważ projektant, ja 

nie mówię, że z jego winy spóźnia się z wykonaniem projektu, projekt będzie wykonany później niż 

myśleliśmy  z uwagi na różne sprawy np, na nie zgody mieszkańców, na niewyrażenie zgody 

mieszkańców niektórych nieruchomości jeśli chodzi o przebieg tej kanalizacji, również długo schodzi i 

dłużej trwa uzgadnianie projektów w Urzędach ze względu na ten covid, postanowiliśmy zaproponować 

Radzie Gminy i przesuniecie tylko tych inwestycji z tego roku na następny rok i jeszcze na następny, 

oczywiście jak jest pozwolenie na budowę natychmiast jak będzie taka możliwość będziemy 

wnioskować o dotacje i kosztem tego że została, że być może będzie przesunięta Państwo zdecydują 

dzisiaj na sesji  ta inwestycja na lata następne możemy więcej dróg wykonać, właśnie prawie wszystkie 

te "zaoszczędzone" z tego roku pieniądze na kanalizacji  w Bierzewicach proponujemy przeznaczyć na 

przebudowę głównie dróg czyli wykonanie nowych dróg asfaltowych, zdecydowana większość tego jest, 

także te drogi jak pn. Pan Radny Lemański mówił, ale nie tylko Pan Radny, przecież w interpelacjach 

było bardzo dużo potrzeb w zakresie remontów dróg bieżącego utrzymania, my to też wszystko 

rozumiemy i wiemy że te drogi trzeba zrobić dlatego proponujemy 670000,00zł na ten moment na zakup 

nowego kruszywa. Dziękuję bardzo. 

Radny Marek Balcerzak: szanowni Państwo ja tak na spokojnie chcę się odnieść, bo wiecznie,  nie po 

raz pierwszy wypominana jest kanalizacja w Zaborowie Starym, ja nie jestem od dzisiaj radnym, ja 

rozumiem że ktoś jest młodym radnym i nie pamięta, ja podnosiłem rękę jak trzeba było wybudować 

kanalizację w innych terenach. Za moich już czasów w Bierzewicach wykonywano 3 etapy, teraz będzie 

4 etap, jeżeli chodzi o Lucień, Gorzewo, Białotarsk, Dąbrówka to są inwestycje które nie są rozliczane 

w każdym roku tylko po prostu robione są co pewien okres i nikt nie przypomina teraz że w tamtych 

rejonach wydatkowano tyle pieniędzy i nie można nic więcej robić, dużo większe środki były wydane, ja 

jeszcze powiem zaprojektowana kanalizacja Sokołów - Zaborów Stary była w roku 2009 - 2010, my już 

kilkanaście lat czekamy na wykonanie, dlatego prosiłbym  nie ruszać tych inwestycji, a jeżeli już to 

porównywać je z tymi terenami które już wcześniej takie same inwestycje miały zrobione, nie da się 



inwestycji kanalizacyjnej robić we wszystkich częściach gminy jednocześnie, po prostu trzeba je w ten 

sposób rozłożyć na lata i tak się stało, że my niecierpliwie czekaliśmy kilkanaście, czy kilkadziesiąt lat i 

w tym momencie mamy to zrobione, natomiast tak jak powiedziałem dużo większe środki szły w innych 

miejscowościach wcześniej i my musieliśmy się z tym pogodzić i czekać cierpliwie. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja chciałabym się o donieść do słów Pana Marka, Panie Marku jeśli my 

byśmy byli przeciwni kanalizacji ta która była zaprojektowana  podobno w 2009 roku to byśmy pewnie 

proponowali żeby ją zdjąć,  ale my nawet nie ruszyliśmy tego, jak kanalizacja była zaproponowana to 

tak została i nikt nie był przeciwny, tylko o czym mówię, o tym mówię że na moim terenie  jeśli byłaby 

kanalizacja  zaprojektowana  za 1000000,00zł, to honor by mi nie pozwolił żebym jeszcze prosiła o drogi 

i o coś inne, jeśli mam tak dużą inwestycję zaplanowaną na dany rok, to  niestety trzeba przeczekać do 

następnego roku ewentualnie zrobić jakąś inną inwestycję drogową,  a nie jeszcze pretensje do nas, 

jeśli my mamy drogi wstawione  po sto parę tysięcy było, a kanalizacja za 1000000,00zł, to jest ogromna 

różnica, niestety budżet mamy jaki mamy, więc nie jesteśmy w stanie też podzielić te środki zupełnie 

inaczej  żeby dać każdemu po 1000000,00zł, ale bardzo chętnie ten 1000000,00 bym wzięła. 

Radny Marek Balcerzak: nie jestem za tym, aby takie dyskusje prowadzić na sesji, ale jeżeli już o tym 

mówimy dlaczego Pani tej uwagi nie przedstawiła jak w lutym przyjmowaliście budżet innej radnej, która 

oprócz tego że miała inwestycje wstawioną na tą samą kwotę, gdzie drożej będzie kosztowała gminę, 

poparła Pani dwie drogi gminne w tej samej miejscowości. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: zaproponował to Pan Wójt, więc poparliśmy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: proszę bardzo, ale to już ostatnie zdanie, 

bo już za długo przeciągamy ten punkt. 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Przewodniczący dopóki dyskusja się nie wyczerpała to myślę że nie 

powinno jej się zakańczać. W związku z tym, że Panowie Wójtowie nie potrafili wyartykułować dlaczego 

akurat te konkretne drogi wprowadzają, tylko to że pojawiły się środki wolne w budżecie i trzeba je 

przeznaczyć na drogi to nie trzeba być wielkim asem żeby sobie dojść do tej logiki, w związku z tym 

zapytam o swój teren ponieważ reprezentantem w tej Radzie jestem okręgu pierwszego i chciałbym 

zapytać Panów Wójtów w jakim zakresie chcecie Panowie zrealizować inwestycje w „Małych 

Leśniewicach” to są Leśniewice ponieważ jak dobrze pamiętacie Panowie Wójtowie nie skończyliście 

tej inwestycji w roku ubiegłym, została ta inwestycja przeniesiona na ten rok aby dokończyć ten kawałek 

niezrealizowany w lesie poprzez opóźnienia w zawarciu w porozumieniach z Nadleśnictwem na te 

grunty, zdejmujecie tam znaczącą część środków, chciałbym zapytać co w ramach tych 25000,00zł, 

zamierzacie tam wykonać, a drugie pytanie dotyczy drogi w Marianowie Sierakowskim którą w całej 

objętości kwoty 125000,00zł, zdejmujecie, a Pan Wójt argumentując niezasadność realizacji tej drogi 

argumentował to słowem a-społeczna. Mógłby ma Pan powiedzieć co znaczy że droga dla mieszkańców 

gminy jest a-społeczna? Dziękuje bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: czy ktoś chce się odnieść do tego 

pytania? 

Drodzy Państwo myślę, że już nad tym punktem wyczerpaliśmy dyskusje, poproszę o opinie komisji. 

Radny Piotr Lemański: Panie Przewodniczący ale ja bym prosił, aby Pan nie utrudniał wypowiadanie 

się, mieszkańcy tego słuchają i chcę żeby wiedzieli. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: proszę nie powtarzać pytań. 

Radny Piotr Lemański: Panowie Wójtowie ja bym naprawdę prosił i apelował o to żebyście przemyśleli 

te inwestycje, ja nie potrafię tego zrozumieć że zdejmujecie całą tą kwotę, jeżeli w trakcie wyszły jakieś 

nowe priorytety, aż 8 tych priorytetów nowych wyszło to powinniście chociaż zrozumieć to że naprawdę 

są potrzeby też i w Gorzewie, nie da się wszystkiego załatwić gruzowaniem dróg, ta drogą która miała 

być realizowana jeździ cały czas autobus, nie wiem czy Panowie Wójtowie wiecie ten który wozi dzieci 

do szkoły, nie wiem zostawiam to do waszego rozmyślenia, poza tym Panie Wójcie odnośnie tej drogi 

do Kluska, nie wiem, nie słuchacie do końca też ludzi, a my jako sołtysi, radni rozmawiamy z ludźmi i 

chcemy jakoś dla tych ludzi też żeby to było dobrze, inwestycja drogowa w Klusku też żeście zdjęli tą 

inwestycję, wcześniej z tego co widziałem na tablecie było pismo i taka prośba mieszkańców ponad 60-

ciu podpisanych że jest konieczność wyasfaltowania tego odcinka w końcu wsi, zdjęliście ta inwestycje 

też którą można było w jakiś sposób tak jak mówię, może zmniejszyć kwotowa, ale wykonać na tym i 

na tym terenie. Ja się troszeczkę też dziwię co niektórym radnym którzy mieszkali kiedyś na Klusku i 

głosują teraz przeciw swoim mieszkańcom, przeciw inwestycją na ich terenie. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. 

Drodzy Państwo kończymy dyskusję nad tym punktem. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 9, oddanych głosów przeciw 5 co stanowi 

załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 243/XXIX/2021 Rady Gminy Gostynin z dnia 11 lutego 2021 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Czy ktoś chce się odnieść do tej uchwały? 

Radny Janusz Brudnowski wyszedł z sali posiedzeń. 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Przewodniczący myślę, że projekt uchwały chociażby mieszkańcom 

powinien być w wersji okrojonej przedstawiony. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: pytam się, czy ktoś chce zabrać głos? 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo jeśli chodzi o WPF wszystkie dane dotyczące 

dochodów bieżących, majątkowych, wydatków w rozbiciu na bieżące i majątkowe jak również wynik 

finansowy, wszystko to znajduje się w WPF. Jeżeli chodzi o przychody tutaj też Państwo mieliście już 

wskazane że kwota jest zmniejszona o ponad 29000,00zł, rozchody nie ulegają zmianie, ponad 

400000,00zł, zostaje zmniejszone nadwyżką operacyjną. Jeżeli chodzi o przedsięwzięcia WPF zostaje 

zwiększony limit wydatków roku 2021 na zadanie dotyczące Opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Miałkówek, Lucień, Kazimierzów i jest to kwota 



zwiększenia 14594,00zł, tak jak mówiłam po stronie budżetowej nie zmieniamy ponieważ wystarczające 

są na chwile obecną tam środki, ale limit wydatków de facto na zadaniu zostaje zwiększony. Jeżeli 

chodzi o budowę kanalizacji sanitarnej w m. Bierzewice zostaje zdjęta kwota 920000,00zł, i realizacja 

tego zadania zostaje przesunięta na lata 2022 – 2023 i zostaje zdjęte całkowicie zadanie „Budowa kładki 

przez rzekę w m. Lucień” na kwotę 170000,00zł, tego zadania po prostu nie ma. To są istotne zmiany 

które są odzwierciedlone w WPF. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję, czy ktoś z Państwa chce 

zabrać głos w tym punkcie? 

Na salę posiedzeń wrócił radny Janusz Brudnowski. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 8, oddanych głosów przeciw 6 co stanowi 

załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 8 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2021. 

Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tym punkcie? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin jest programem jednorocznym dlatego 

wymaga co roku przez wysoką radę przyjmowania na nowo, niczym się nie różni od poprzedniego, 

wskazany jest wykonawca tego przedsięwzięcia czyli zapewnienie opieki. Podpisaliśmy umowę z firmą 

TOMVET w Psiakowie gdzie są umieszczane psy które odławiane są przez Zakład Komunalny w Solcu. 

Jak państwo pamiętacie dzięki temu programowi udało nam się zredukować koszty realizacji tego 

programu, były lata, że wydawaliśmy na ten cel 130000,00zł ,– 140000,00zł, w tej chwili mieścimy się 

w kwocie 60000,00zł, także program w takim kształcie przyniósł oszczędności w jego realizacji. Jak 

wiecie Państwo w poprzednim roku wprowadziliśmy odpłatność za sterylizacje i kastracje, cieszy się to 

dość dużym powodzeniem, mieszkańcy z tego instrumentu korzystają, a dzięki temu liczba bezdomnych 

psów znacznie maleje, stąd mniejsze koszty realizacji programu. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: Dziękuje bardzo. 

opinie:  

Komisja Porządku projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 14, co stanowi załącznik do protokołu.  



Uchwała została przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 101/XX/2008 Rady Gminy Gostynin z dnia 21 lipca 

2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów 

zlokalizowanych w Gminie Gostynin w latach 2008 – 2032”                         

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przywołane w treści uchwały jest, ze ten program od 2008 roku 

został pierwotnie uchwalony i corocznie w tym załączniku czyli wykazie wszystkich nieruchomości 

budynków który ten azbest zawierają w postaci dachów jest uaktualniany w miarę jak mieszkańcy 

zgłaszają potrzebę usuwania azbestu i chcą chętnie wymieniać te dachy. Oczywiście korzystamy z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska jeżeli chodzi o pomoc mieszkańcom w zakresie 

dofinansowania kosztów utylizacji tego azbestu i tego dotyczy ten program. Jest uaktualniony jest wykaz 

nieruchomości .  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: czy ktoś z Państwa chce zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Porządku projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 14, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 10-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Huta Nowa, części wsi Zuzinów i 

części wsi Aleksandrynów, gmina Gostynin. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: obowiązujący plan zagospodarowania przestrzennego dla tych 

miejscowości które Pan Przewodniczący przed chwilą wspomniał utrudnia rozbudowę budynku na 

jednej z działek w m. Zuzinów. Utrudnia ponieważ został tak zaprojektowany, a potem uchwalony, że 

przekroczona linia zabudowy jest oddalona od lasu o minimum 30 m, a działka inwestycyjna jest na tyle 

nie duża że właśnie to powoduje utrudnienie w rozbudowie istniejącego budynku mieszkalnego, chcąc 

naprawić delikatnie można powiedzieć  błąd proponujemy podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego właśnie w zakresie tej 

obowiązującej linii zabudowy która może być zniesiona w ogóle od granicy lasu, bowiem przepisy 

budowlane mówią że odległość budynku murowanego od granicy lasu może wynosić nie mniej niż           

12 m. jeśli byśmy znieśli linie zabudowy w całej procedurze planistycznej Rada Gminy by uchwaliła taką 

uchwałę bez tej linii zabudowy lub określając linie zabudowy 12 m, zgodną z warunkami technicznymi 

wówczas będzie możliwa rozbudowa tego istniejącego budynku mieszkalnego. Nie chcemy utrudniać 

życia właścicielom tej nieruchomości. Dziękuję bardzo. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 14, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 11-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 4/5 o pow. 0,1092ha 

położoną na terenie wsi Mysłownia Nowa gm. Gostynin z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa 

Mysłownia Nowa. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: jest to intencja uchwalenia budżetu na ten rok jest właśnie w budżecie 

realizacja funduszu sołeckiego przeznaczonego na zakup tej działki, powinna być podjęta uchwała 

umożliwiająca Wójtowi nabycia tej działki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 14, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 12-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie:  nabycia zabudowanej nieruchomości stanowiącej działkę nr 131/2 o pow. 

0,03 ha położoną na terenie wsi Baby Górne gm. Gostynin  z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa 

Baby Górne-Zieleniec.   

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: jest to uchwała tożsama z poprzednią na potrzeby sołectwa zgodnie z 

budżetem Gminy. 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów  za 14, co stanowi załącznik do protokołu.  



Uchwała została przyjęta - 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 13-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego gruntów rolnych stanowiących działkę nr 48/18 o pow. 0,31 ha położoną na terenie 

wsi Belno gm. Gostynin.  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado kilka lat wstecz 

nabyliśmy od osoby fizycznej działkę o powierzchni 3100m2  na potrzeby sołectwa wsi Belno, w toku 

urządzania jakby tej działki na potrzeby sołectwa wyszła taka sprawa konieczności odrolnienia tegoż 

gruntu, koszty odrolnienia tegoż gruntu byłyby bardzo wysokie przekraczające grubo ponad 

100 000,00zł. W związku z tym wycofaliśmy się  z realizacji tego pomysłu przeznaczenie tej działki na 

potrzeby sołectwa czyli urządzenia placu zabaw, altany i wielu innych rzeczy towarzyszących. W 

ubiegłym roku znaleźliśmy inne rozwiązanie i nabyliśmy  działkę w miejscowości Belno inną która już 

będzie pozwalała na  urządzanie placu zabaw  i wszystkich innych potrzeb sołectwa te istniejące  w tej 

chwili naniesienia zostaną przeniesiony na tą działkę którą kupiliśmy w końcówce roku 2020, a w 

związku z tym ta działka będzie dla nas bezprzedmiotowa niepotrzebna ponieważ to jest działka rolna 

więc myślimy że w wyniku postępowania przetargu nieograniczonego tą działkę spokojnie sprzedamy i 

odzyskamy te pieniądze które włożyliśmy kilka lat wstecz. 

Radna Jolanta Sulma i Ewa Michalska wyszły z sali posiedzeń.  i Ewa Michalska  sali  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów  za 12, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 14-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: sprawie zmiany Uchwały Nr 151/XXVI/2016 RADY GMINY GOSTYNIN z 

dnia 2 grudnia 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej i 

organizacyjnej jednostek organizacyjnych zaliczonych do sektora finansów publicznych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to jest uchwała 

porządkująca stary zapis gdyż w  poprzedniej uchwale  przywołanej w 2016 roku wówczas istniały 

Zespoły Szkół w pięciu szkołach, na dzień dzisiejszy wszystkie są szkołami podstawowymi jest to 

uchwała, która ma zadanie uporządkowanie tamtej uchwały która jeszcze jest w obiegu prawnym, 

zapisy są tylko szkół podstawowych zgodnie z regulaminem organizacyjnym.  



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuje bardzo, czy ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? 

opinie:  

Komisja Oświaty projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów  za 12, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 15-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Gminnej Komisji Inwentaryzacyjnej do spraw komunalizacji 

mienia gminnego. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: każdorazowo gdy chcemy komunalizować działki na terenie 

Gminy Gostynin potrzebne komisja która inwentaryzuje  tam te działki i wystąpimy na podstawie tego 

do inwentaryzacji do Wojewody o przeprowadzenie komunalizacji tych działek  tak jak kiedyś mi 

wspominam bo mamy dwie drogi porządkowania własności naszych działek na potrzeby Gminy. Tak 

jak kiedyś wspominałem, mamy 2 drogi porządkowania własności naszych działek które są w naszym 

posiadaniu, albo i nie są w różnym trybie gdy jest wskazany Skarb Państwa jako właściciel tegoż gruntu 

wtedy wprowadzamy komunalizację, natomiast gdy nie ma wskazanego właściciela, a gmina jest 

wskazana jako samoistny posiadacz kiedy drogą porządkującą jest zasiedzenie, także z tych dwóch 

trybów oczywiście korzystamy porządkując wiele naszych dróg i nie tylko dróg, ale i innych działek. 

Proponujemy do tej komisji Państwa Radnych: Panią Renatę Kędzierską, Pana Romana Murawskiego 

i Pana Janusza Brudnowskiego,  na przewodniczącego tej komisji też oczywiście na komisji rozwoju 

zaproponowano żeby była Pani Renata Kędzierska i oczywiście też to podtrzymujemy 

opinie:  

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów  za 12, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

  

Do punktu 16-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tutaj są już konkretnie 2 działki są wskazane do 

przeprowadzenia komunalizacji czyli nabycia nieodpłatnej w formie od Skarbu Państwa działek nr 153/1 

obręb ewidencyjny Rumunki i działka nr 246 w m. Gorzewo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję bardzo. 

opinie:  



Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 12, oddanych głosów  za 12, co stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała została przyjęta - 12 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Zaopiniowanie wniosku w sprawie: wyrażenia zgody na wyodrębnienie środków finansowych na  

fundusz sołecki na rok 2022. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado prosimy o wyrażenie 

opinii w przedmiocie wydzielenia środków na fundusz sołecki na rok budżetowy 2022, gdybyście 

Państwo nie wyrazili zgody potrzebna byłaby uchwała, ponieważ w obiegu prawnym jest uchwała w 

której Rada wyraża zgodę na utworzenie funduszu sołeckiego, oczywiście ja rekomenduje Państwu 

dalej utrzymanie tego wyodrębnionego funduszu sołeckiego, realizujemy go już 11 rok z dobrym 

powodzeniem ku zadowoleniu mieszkańców poszczególnych sołectw. Rekomenduje Państwu żebyście 

wyrazili pozytywną opinie w sprawie wyrażenia wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję bardzo. 

Radna Jolanta Sulma wróciła na salę posiedzeń. 

opinie:  

Komisja Budżetu i Finansów wniosek zaopiniowała pozytywnie.  

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 13, oddanych głosów  za 13, co stanowi załącznik do protokołu.  

Wniosek został przyjęty - 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego wniosków nie wypracowała. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie wyodrębnienia środków 

finansowych na  fundusz sołecki na rok 2022. 

Komisja Oświaty wniosków nie wypracowała. 

Komisja Porządku wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 19-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: było sporo interpelacji, ogólnie powiem że, nie to że pominę, ale 

przekażemy z Panem Wójtem wszystkie interpelacje dotyczące naprawy dróg gruntowych do Zakładu 



Komunalnego i będziemy oczywiście mieli nad tym baczenie. Ale na niektóre takie poszczególne 

interpelacje chciałem odpowiedzieć w tym momencie; 

Pani Radna Dan-Liberadzka: pytała na jakim etapie jest przekształcenie drogi w Bolesławowie, jest to 

samoistny posiadacz wg. aspektu prawa budowlanego nie możemy uzyskać ani pozwolenia na budowę, 

ani przebudowę, ani na remont bo prawo takie formy władania które są tam wymienione nie ma tam 

samoistnego posiadacza. Przygotowujemy wnioski nie tylko do tej drogi, ale odnośnie wielu dróg do 

Sądu o zasiedzenie, jeszcze nie złożyliśmy w sprawie tej drogi żadnego wniosku, ale złożymy niedługo, 

w sprawie innych dróg też. 

Radny Janusz Brudnowski wyszedł z sali posiedzeń. 

Pani Radna pytała co z dziurami  w drodze w Bolesławowie tej asfaltowej, ja to mówiłem na ostatniej 

sesji czy wcześniej być może bo Pani Radna tą interpelację już składała jak pamiętam, że będzie 

naprawa tej drogi i będzie bo już rozmawiałem, będzie połączona z przebudową drogi u Pani w terenie 

w Rogożewku. Te drogi które Pani też powiedziała, następne pytanie dlaczego jeszcze nie robimy i 

kiedy to zrobimy przebudowę dróg na Pani  terenie asfaltowych, na pewno zrobimy wcześniej niż termin 

który został określony przez Radę Gminy Gostynin  do końca czerwca tego roku. To są środki 

niewygasające, tak mamy zawarte umowy na wszystkie drogi z wykonawcą dróg, była próba już w tym 

roku i skończyła się niepowodzeniem po prostu wykonania przebudowy tej drogi, pokrycia drogi 

asfaltem, ale musimy jeszcze trochę poczekać bo jest za mokro po prostu. Wykonawca absolutnie nie 

będzie ryzykował, prawdopodobnie w kwietniu będzie to zrobione, mówię prawdopodobnie, aczkolwiek 

czas umowy z wykonawcą jest do końca czerwca. U Pani są 2 odcinki ubiegłoroczne do wykonania w 

tym roku, ubiegłoroczne czyli z budżetu ubiegłorocznego, przykrycie kawałka drogi tego destruktu i 

wykonanie nowej drogi asfaltowej. To jest to. 

Pani Radna Sulma; Halinów jest już zrobiony, Pan Radny który pracuje w Zakładzie Komunalnym 

podpowiedział że poprawiona jest droga w m. Feliksów – Skrzany, być może Pani Sulma nie wie, bo to 

2 dni temu coś takiego, czyli jest to uzupełnione, resztę które Pani zgłaszała resztę napraw dróg 

będziemy sukcesywnie realizować. Pani Radna zgłaszała już wcześniej i dzisiaj tez zgłasza remont 

zewnętrzny budynku po szkole w Skrzanach, to nie jest remont, to jest inwestycja która musi się znaleźć 

w budżecie Gminy Gostynin żeby ją zrealizować bo to nie jest remont. Taką inwestycje rzeczywiście 

planujemy przedłożyć Radzie Gminy do realizacji, ale musimy opracować projekt, bo chcemy pozyskać 

pieniądze z zewnątrz i jeśli jest taka okazja to próbujemy zawsze z tego korzystać. Jeżeli będziemy 

mieli możliwości pozyskania funduszy zewnętrznych na poprawę atmosfery takiej tak na skróty powiem 

to z takich tytułów jest możliwość uzyskania dotacji wówczas do Rady Gminy Gostynin zgłosimy się z 

propozycją umieszczenia tej inwestycji w budżecie. 

Pan radny Murawski; na jakim etapie jest sprawa rotund tak zwanych czyli Miałkówka, w tej chwili 

skończył się okres w którym musiała być informacja z dostępem przynajmniej na stronie internetowej, 

że Gmina Gostynin ma zamiar sprzedać tą nieruchomość, następnym etapem będzie i to zrobimy w 

kwietniu, myślę że w pierwszej połowie kwietnia powinno się udać ogłosimy przetarg ustny 

nieograniczony na sprzedaż tej nieruchomości. Cena wywoławcza jest taka jak w internecie, w tej chwili 

jest podana 2mln.zł, i taka naszym zdaniem pozostanie, zresztą rozmawialiśmy z Radą Gminy Gostynin, 

delikatne zainteresowanie jest na pozyskanie tej nieruchomości, z jakim skutkiem to się okaże, ale 



pytają, ostatnio z Warszawy dwukrotnie, jakaś firma pytała i z Gostynina, z Kutna ktoś pytał, także w 

kwietniu ogłosimy przetarg konkretnie. 

Pan Radny Lemański; pobocze w Gorzewie, Zakład Komunalny to zrobi, po prostu nie dajemy rady żeby 

to już zrobić, jest tak ogromna gmina, ale to nie jest żadne wytłumaczenie, ale jednak,  mówię o tym, 

tak ogromna gmina i jeszcze mimo bardzo znaczącej poprawy jakości dróg w ostatnich latach jeszcze 

są bardzo duże potrzeby, nie wszystko możemy zrobić na już w tym momencie. Zakład Komunalny to 

zrobi, Dyrektor Zakładu Komunalnego z Panem Radnym rozmawiał na miejscu i będzie to zrobione 

wiosną. Pan Radny Lemański mówił że wysłałem mu skrin z geoportalu, pytałem Pana czy wysłać Panu 

ten skrin, powiedział że tak owszem, dlatego Panu wysłałem, a nie dlatego żeby pokazać że wysłałem 

Panu skrin  i mam to z głowy, nie, chciałem Panu pokazać bo obaj się zastanawialiśmy gdzie 

odprowadzić wodę, że po prostu nie ma prawnej możliwości w tej chwili nie ma tam rowu. Pan Radny 

Lemański zadeklarował, nie wiem czy to zrobił, ale ja na pewno będę rozmawiał z właścicielami tych 

nieruchomości po których działek ewentualnie można wybudować rów i jeśli to zrobią to zrobimy, jeśli 

się nie zgodzą to ich nie zmusimy bo tam nie ma rowów, nie ma w ewidencji żadnych rowów i jest duży 

problem z tym i ja się zgadzam, natomiast tylko możemy prosić ich o zgodę tych mieszkańców właścicieli 

nieruchomości. Także wysłałem Panu skrin nie dlatego żeby mieć to z głowy, tylko po prostu zapytałem 

czy Pan chce żebym to wysłał i to zrobiłem zresztą w sobotę. Droga Antoninów też być może Radny nie 

zauważył, to było 2 dni temu jest też porównana droga Antoninów, była nieprzejezdna, teraz jest w 

lepszym stanie ja nie mówię że w bardzo dobrym, ale jest porównana p[rzez Zakład Komunalny i jest 

przejezdna. Jeżeli chodzi o Gorzewo ul. Kruk usunięcie awarii lamp oświetleniowych, jeśli dobrze to 

zapisałem i zrozumiałem to zgłosimy to do Zakładu Energetycznego, tak o to chodziło, że nie świecą 

jakieś lampy tak? 

Radny Piotr Lemański: to są te lampy które Pan Kałek były sołtys zakładał, były pozyskane lampy z 

funduszu sołeckiego, nawet Pan Wójt pomagał w instalacji, z tego co wiem one były zakładane w 2016 

roku i przestają świecić i dlatego jest prośba mieszkańców żeby one świeciły bo oświecają tam parking 

i przyległe bloki. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: te lampy montował Pan Szyngielewski i zleciłem Panu Jarkowi 

aby z nim nawiązał kontakt i Pan Szyngielewski będzie wiedział, znał ich typ i co z nimi trzeba zrobić, 

czy one są do naprawienia, czy trzeba będzie je wymieniać i to Pan Szyngielewski ma to ocenić w 

najbliższym czasie. 

Radny Piotr Lemański: tak Panie Wójcie tylko ja jestem trochę sceptycznie troszkę nastawiony właśnie 

w tych określeniach w najbliższym czasie, do końca roku, czy z półtora roku to będzie trwało. Nie chcę 

być złośliwy, ale sam Pan widzi jak to się nieraz odbywa. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w tej chwili to myślę, że Pan Wójt dobrze powiedział, że w najbliższym 

czasie, wystąpimy z pismem do wykonawcy tego oświetlenia i na piśmie zobowiążemy go w 

odpowiednim terminie i wtedy odpowiemy Panu co dalej. Zapisałem sobie, że pisemnie Panu Radnemu 

Lemańskiemu odpowiemy na to pytanie. Następna interpelacja Pana Radnego Lemańskiego jest droga 

przy blokach w Gorzewie od bloku nr. 2,  pisemnie proponuję odpowiedzieć Panu bo musimy zajrzeć 

do dokumentów do prawa własności itd. Następne pytanie Pana Radnego Lemańskiego czy jest 

możliwość przeanalizowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Białe – Antoninów, 



właśnie to robimy w Urzędzie, ja na komisjach mówiłem że celowo nie daliśmy tej uchwały odnośnie 

innego terenu bo analizujemy cały ten plan i być może więcej działek, więcej fragmentów, planów należy 

poprawić. My już wiemy w Urzędzie, że są takie fragmenty planu do naprawy, ale chcielibyśmy w miarę 

dogłębnie to przeanalizować i dopiero wysokiej Radzie przedłożyć projekt uchwały o przystąpieniu do  

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. Gorzewo chodzi o kanalizację też Pan Radny 

Lemański kończy się pozwolenie na budowę ja to zapisałem sobie, że będziemy przedkładać Wysokiej 

Radzie do realizacji, nie w tym roku prawdopodobnie, ale być może na rok następny  w tym roku jak 

tylko będzie możliwość złożymy wnioski zresztą my już złożyliśmy wnioski w grudniu o tę inwestycję z 

tych tzw. Funduszy covidowych, na razie nie mamy żadnej odpowiedzi ale jeśli będziemy mieli 

odpowiedź negatywną bądź taką nie zadawalającą  dla nas to złożymy wniosek do następnych 

programów jeśli będą już jeśli już będzie taka możliwość. Z Panem Wójtem na ten temat już kilka razy 

rozmawialiśmy i na pewno będziemy nie zostawimy tej inwestycji po prostu bez próby jej realizacji tylko 

jest taka wola ze strony Wójta, na pewno ze strony Rady też myślę żeby tam inwestycje zrealizować bo 

ona się przyczyni się do poprawy jakości życia w ogóle mieszkańców Gorzewa ale i poprawi 

funkcjonalność szpitala. 

Pan Radny Nowakowski o tych drogach to tak ogólnie powiedziałem że przekażemy do Zakładu 

Komunalnego. Pan Radny Nowacki mówi, ja już Panu to kiedyś mówiłem Pan mówi że Zakład 

Komunalny wygruzował drogę w polu to jest nieprawda, nie będę dyskutował po prostu to jest nie w 

polu tylko na pasie drogowym. 

Pan Radny Kamil Balcerzak bieżące utrzymanie dróg w Kleniewie, też dostałem informację od Pana 

Radnego tutaj pracownika Zakładu Komunalnego Pana Marka, że też jest ta droga poprawiona też w 

ostatnich dniach, no nie wiem może 2 dni temu. Następnie bariery energochłonne w Sierakowie tak 

przyznaję że temat jest troszeczkę  niezrealizowany przez nas, tu przyznaję że w ubiegłym roku tylko o 

tym rozmawialiśmy nie doszło do tej realizacji będziemy w tym roku musimy to naprawić to myślę że jak 

najszybciej do lata. 

Pani Radna Michalska nie ma, ale mówiła o komunalizacji drogi działka numer 192 w Solcu naprawić 

no to tak tym sposobem o którym powiedziałem wcześniej przekażemy do naprawy do Zakładu 

Komunalnego, aczkolwiek  ta droga była w ubiegłym roku naprawiana ale być może jeszcze wymaga 

poprawy i prosiła żeby przekazać do komunalizacji, akurat tutaj to mała pomyłka do Sądu musimy ją o 

zasiedzenie bo to jest samoistny posiadacz nie chodzi o to słowa tylko rzeczywiście to zrobimy tak jak 

powiedziałem wcześniej kilka dróg, a nawet kilkanaście działek poprosimy tu Pana Mecenasa który 

pomaga Wójtowi w tych sprawach o złożenie stosownych wniosków do Sądu. Problem zrobił się bo pani 

Radna Ewa Michalska też pytała o działkę po dawnej mleczarni w Solcu, kiedy będzie na sprzedaż, 

okazało się że ta działka jest własnością Gminy Gostynin i Miasta Gostynin kiedyś to wiadomo była 

jednak gmina i to tak pozostało. Będziemy musieli wystąpić do Wojewody o unieważnienie 

wcześniejszej  decyzji komunalizacyjnej, jeśli taka decyzja będzie unieważniona wystąpimy o 

komunalizację do Wojewody i nie wiem czy to w tym roku rzeczywiście uda się to zrobić, z takiej 

przyczyny że działka się okazuje jest  z Miasta i Gminy Gostynin, a takiego  samorządu w tej chwili od 

iluś tam lat nie ma. Dziękuję. 

Radna Renata Kędzierska wyszła z Sali posiedzeń. 



Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: komunalizacja tejże działki była robiona tam w latach 1990 - 

1992 wtedy jeszcze była Miasto i Gmina w jednym organizmie po rozdzieleniu po 1992 roku ta zaszłość 

jeszcze nie została sprostowana i tutaj będziemy musieli jak najszybciej wystąpić z wnioskiem do 

Wojewody o unieważnienie tamtej decyzji komunalizacyjnej i skomunalizowanie na nowo na rzecz 

Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł: dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 19-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

głosowanie:  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski przeprowadził głosowanie imienne, 

którego wykaz stanowi załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 11, oddanych głosów  za 11, co stanowi załącznik do protokołu.  

Protokół został przyjęty - 11 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radny Marek Balcerzak:  Panie Wójcie w interpelacjach padały wnioski o drogi i były przedstawiane, ja 

nie chciałem celowo zabierać głosu w interpelacjach dlatego że uważam że ta sprawa dotyczy 

wszystkich dróg ja też mógłbym wymieniać poszczególne dziury na poszczególnych drogach, uważam 

że nie jest to akurat moment i sens w tym momencie. Natomiast tutaj powiem że wszystkie te moje 

bolączki na drogach zostały zgłoszone do Zakładu Komunalnego i Zakład Komunalny reaguje na 

bieżąco, przy czym tutaj zauważę niestety działania ich są ograniczone dlatego że nie ma materiałów i 

miałbym taką prośbę żeby w latach następnych zgromadzić materiał jesienią już na potrzeby wiosenne 

bo wtedy jest największa potrzeba. 

Mam taką jeszcze jedną prośbę żeby ewentualnie Zakład Komunalny inwentaryzował te najgorsze 

miejsca bo na ogół jest tak teraz nie ma materiału na poprawę przejedzie za chwileczkę równiarka bo 

drogi lekko tam podeschną i już później nie pamiętamy o tym,  a w przyszłym roku w tych samych 

miejscach będzie również problem więc miałbym taką prośbę żeby te najgorsze miejsca sobie gdzieś 

tam oznaczyć i latem te miejsca poprawić żeby w przyszłym roku wiosną po prostu w tej sytuacji już nie 

było. Dziękuję bardzo. 

Radna Jolanta Sulma:  ja chciałabym się odnieść do słów Pana Marka, słyszałam jako Sołtys drogę i 

czekałam dosyć długo, ale mieszkańcy też się niecierpliwią i też życzą sobie żeby też o tych drogach 

przypomnieć bo naprawdę w tym roku są drogi nieprzejezdne, ale też chciałam przypomnieć Panie 

Wójcie bo dawno temu też prosiłam przez Radnego ponieważ jak byłam chora nie byłam na sesji ale 

prosiłam w imieniu swoim i mieszkańców o uzupełnienie asfaltu we wsi Feliksów ta sprawa nie została 

załatwiona do tej pory jest już taka dziura to nie można przejechać przejeżdża się polem i nawet w polu 

nie ma gdzie przejechać, ponieważ tam ktoś zagospodarował, także proszę o uzupełnienie tego asfaltu 

jeśli można i mam pytanie odnośnie tej nakładki we wsi Anielin która została świeżo położone Kto 

zadecydował że ta nakładka jest nie w jednym kawałku a drugiej tylko w trzech różnych i takim miejscu 



gdzie przejeżdżają ciężkie samochody tak jakby naprawdę tam jest taki gospodarz który ma jakieś gęsi, 

czy tam jakieś drób nie kojarzę jaki, ale właśnie jest newragiczny  punkt który powinien być ten asfalt i 

proszę się przyjrzeć tamtej drodze Prosiłabym żebyście państwo się przejrzeli bo mieszkańcy zwrócili 

na to uwagę i pojawi się zapytać to podjął taką decyzję i jeszcze mam prośbę dotyczącą mieszkańców 

wsi Skrzany o znaki drogowe dotyczące z numerami posesji. Dziękuję 

Radny Kamil Balcerzak:  ja odniosę się do odpowiedzi Pana Wójta na interpelację którą składałem 

odnośnie drogi w miejscowości Kleniew.  Cieszę się bardzo że mamy przedstawiciela Zakładu 

Komunalnego w tej Radzie i bardzo skutecznie i szybko doradza Panom Wójtom czy coś zostało 

zrobione czy nie, natomiast jeżeli zgłaszam interpelacje to raczej wiem dlaczego to robię rzeczywiście 

interwencja Zakładu Komunalnego na tej drodze była ta interwencja nieskuteczna Pani Sołtys w dniu 

dzisiejszym zgłaszała mi ten problem, twierdząc że była tam nawet w dniu dzisiejszym, więc temat tej 

drogi podtrzymuje Dziękuję bardzo. 

Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie mam takiego taką sprawę odnośnie bo wyleciało mi to 

interpelacjach, mam też takie zapytania od mieszkańców prośbę żeby podjął temat też na sesji odnośnie 

komunikacji PKS, bo taką chyba mamy tylko na terenie naszej gminy o stworzenie jakieś dodatkowych 

kursów do Kruka do szpitala chodzi o właśnie bo tam był i  kursowała kiedyś ta linia podmiejska tak 

została zlikwidowana ja nie wiem może warto, bo są takie właśnie głosy że no ludzie po prostu też nie 

mają czym dojechać na rehabilitację, do lekarza, pracownicy na zmiany, a wiem że jakieś środki teraz 

bodajże Urząd Miasta tak pozyskał na czy  

Starostwo pozostało na dofinansowanie kursów i takie kursy zostały stworzone w kierunku bodajże 3 w 

kierunku Szczawina, 1 w kierunku szpitala w Zalesiu, być może warto było to rozważyć tam obecnie 

funkcjonują tylko dwa kursy które autobusy przyjeżdżają między innymi przez Kruk. Ja myślę że jest 

potrzeba to może utworzenia takie dodatkowej linii, jak byście Panowie skorzystali z takiej 

dofinansowania, czy 

 porozmawiali może ze Starostą żeby jednak w tych godzinach takich neograficznych czy dowozu 

zmiany pracowników, czy przyjazdu ludzi na rehabilitację,  takie kursy utworzyć to było podnoszone też 

na ostatnim zebraniu wiejskim ja zapomniałem wcześniej powiedzieć i teraz jak roznosiłem nakazy 

podatkowe to też miałem właśnie takie sygnały od mieszkańców. Dziękuję.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Proszę bardzo jeszcze chciałam się zapytać bo nie dostałem 

odpowiedzi odnośnie gruzu. Czy ktoś przyjedzie w ogóle na terenie zobaczył jakie są jeszcze drogi, bo 

tam naprawdę potrzeba jeszcze sporo materiału czy po prostu mieszkańcy mogą nie liczyć i muszą 

sobie poradzić sami, bo już zaczynają sami na własny koszt kupować materiał. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Zrobił się mały problem ale on będzie już podobno lada moment jakby nie 

będzie tego problemu,  w roku bieżącym  zmieniła się ustawa Prawo zamówień publicznych,  ona jest 

napisana od nowa.  W poprzedniej ustawie Prawo zamówień publicznych tylko przy przetargach 

unijnych, czyli tych dużych przetargach był  obowiązek przez zamawiającego posiadania możliwości 

złożenia wniosków za pośrednictwem ePUAP, od stycznia tego roku wymóg taki jest do każdych 

zamówień publicznych. Ponieważ na poprzedniej sesji jak i teraz Państwo przekazaliście i 

dobrze  pieniądze  do Zakładu Komunalnego na zakup kruszywa, to ten Zakład ogłaszając przetarg ma 

wszystko przygotowane nie może zgłosić tego przetargu bo jeszcze nie ma tego dostępu do ePUP-u, 



ponad miesiąc temu Dyrektor Zakładu Komunalnego w Solcu złożył wniosek do Ministra Cyfryzacji,  ale 

ponieważ ta ustawa się zmieniła no wiadomo że w całej Polsce, więc jest mnóstwo wniosków o nadanie 

tego dostępu  do ePUAP-u,  zazwyczaj Ministerstwo wydawało taki dostęp w ciągu maksimum tygodnia, 

czekamy m-c i jeszcze nie mamy, ale Pan Dyrektor jest w kontakcie, ale nie stałym, od czasu do czasu 

telefonuje do Warszawy i zapewniają że to już niedługo i dopiero wówczas ogłosimy przetarg Zrobił się 

problem z tym czasowo, czasowy problem. Prawo zabrania tego ogłoszenia przetargu bez możliwości 

złożenia oferty za pośrednictwem ePUAP-u. Kupiliśmy 300 ton kruszywa, ale nie możemy przekraczać 

progu zamówień publicznych bo wtedy już  byłoby to niezgodne z prawem, zdajemy sobie z tego sprawę, 

że to jest pewna trudność, nie mniej jednak Zakład Komunalny stara się bardzo dobrze  i robi co może, 

te drogi równa. Niektóre drogi wymagają po prostu zagruzowania i po to jest prawie 670000,00zł,  w 

budżecie już teraz, że jak tylko będzie dostęp do tego ePUAP u natychmiast będzie ogłoszony przetarg, 

cała specyfikacja zamówienia jest przygotowana i tylko czekamy na moment kiedy możemy, nie my 

tylko Zakład Komunalny w Solcu będzie mógł ogłosić przetarg. Wszystkich mieszkańców 

przepraszamy  za to, że trochę to trwa, długo się czeka na ten dostęp do ePUP-u.  Pan Radny 

Marek  Balcerzak oczywiście ma dobry pomysł, my z Panem Wójtem i z Radnymi też rozmawialiśmy 

wcześniej, że rzeczywiście zostawimy na zimę nie ruszane przynajmniej 1000 ton dobrego kruszywa, 

żeby wczesną wiosną można było go dysponować  nie czekając na przetargi, na budżet itd, będziemy 

to robić. W tym roku tak zrobimy, pod koniec tego roku że po prostu zostawimy pewną ilość kruszyła na 

następny rok, na wczesny okres gdzie rzeczywiście jest taka potrzeba. Niemniej nie  wszystkie 

drogi  można poprawiać natychmiast jak tylko śnieg stopnieje, bo w ziemi jest jeszcze lód który 

uniemożliwia wsiąkanie wody w ten grunt  i naprawdę drogi czasami wymagają przeczekania żeby woda 

wsiąknęła  w grunt,  dopiero wtedy można to naprawiać, nie wszystkie, ale niektóre takie są. 

Przykładowa droga Pani Radnej do przebudowy, czyli do położenia dywanika asfaltowego, nawet do tej 

czynności ona się nie kwalifikuje. Nie wiem czy zdążą przed świętami, czy może zaraz po świętach 

zrobią, oni czekają czyli Przedsiębiorstwo Robót Drogowych bo z nimi Gmina Gostynin ma zawartą 

umowę zeszłoroczną i chcieliby jak najszybciej pozyskać pieniądze, czyli po prostu żeby Gmina 

zapłaciła, ale za wykonanie drogi. Na razie nie mogą tego zrobić bo warunki gruntowo- wodne 

uniemożliwiają. Nakładka Pani Radna Sulma mówiła o nakładce w Anielinie, oczywiście tam chyba 

110000,00zł, oczywiście na nie całą drogę wystarczyło pieniędzy żeby zrobić tą nakładkę, wybraliśmy 

najgorsze miejsca, mimo wszystko najgorsze, to jeszcze nie było najgorsze miejsce, najgorsze miejsca 

uzupełniliśmy nakładką asfaltową, a to jeszcze czeka na następne pieniądze. Jeszcze powiem, przecież 

Gmina Gostynin dzięki Radnym, dzięki Panu Wójtowi stara się po prostu robić bardzo dużo dróg, w 

ubiegłym roku z budżetu ubiegłorocznego zostało wykonanych na ten moment 27 odcinków dróg z 

ubiegłorocznego budżetu i te 2 u Pani Radnej Dan jeszcze nie są możliwe do wykonania ze względu na 

warunki gruntowo-wodne, jak je wykonamy będzie 29. Gmina Gostynin naprawdę bardzo dużo robi dróg 

i bardzo dobrze, mieszkańcy tego oczekują, być może to jest jeszcze za mało, ale jest to w budżecie 

Gminy bardzo znacząca kwota, rozumiemy potrzeby i będziemy na pewno starali się. W tym roku jeśli 

dostaniemy dotacje na złożone już wnioski na inne inwestycje, lub złożymy wnioski jeśli będzie taka 

możliwość na następne inwestycje, to jeśli przybędzie pieniędzy w budżecie to na pewno sporo z tych 



pieniędzy Pan Wójt zaproponuje Szanownej Radzie do umieszczenia w budżecie na następne drogi, 

też na następne drogi być może nie tylko. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: Panie Wice Wójcie problem dróg i dziur w drogach to nie jest od dzisiaj, 

my praktycznie nieomal na każdej sesji mówimy jaki jest problem, niestety drogi gruntowe wymagają 

poprawy cały czas, tym bardziej że tych samochodów jest naprawdę dużo które jeżdżą, niestety się 

wybijają te dziury, więc to nie jest problem który pojawił się dopiero teraz bo błota się zrobiły, za każdym 

razem powtarzamy że jest mało gruzu, na jesieni zawsze słyszymy, że przykro nam, ale na jesieni nie 

kupimy bo nie mamy funduszy i problem cały czas w kółko się zamyka, ciągle nie ma tego gruzu, ciągle 

brakuje. Dróg mamy bardzo dużo, a jak widzimy nawet po dzisiejszym budżecie będzie tylko pół Gminy 

dofinansowana, pół Gminy nie, więc mieszkańcy chociażby liczyli na gruz, bardzo proszę. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w ubiegłym roku nie opamiętam dokładnie, ale ok 7000,00 ton, Gmina kupiła 

gruzu i w roku bieżącym kupimy jeszcze więcej, bo już mamy w budżecie więcej pieniędzy, więc Wójt 

Gminy Gostynin łącznie z Radą Gminy Gostynin pamięta o tym, że gruz jest potrzebny oprócz tych 

asfaltów i stara się o to żeby środki w budżecie się znalazły i się znalazły za co bardzo dziękujemy i 

będziemy mogli kupić bardzo dużo gruzu w tym roku, 7000,00 ton było. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: tak Panie Pawle, ale prosiłam dawno o ten gruz, chociaż trochę i nie 

wiem być może były wygruzowane inne drogi bo do mnie nie trafiło nawet 1 kg. Gruzu na teren, a też 

bardzo prosiłam. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado 

chciałem tylko tytułem informacji zgłosić, że podjęliśmy na nowo prace na temat ustalenia herbu, logo, 

flagi Gminy Gostynin. Wyłoniliśmy wykonawcę tego zamówienia, takie wstępne propozycje już w tej 

chwili są, jeśli ktoś z Państwa jest zainteresowany, ewentualnie obejrzeniem to u Pani Sekretarz można 

te materiały zobaczyć, jakie są wstępnie przygotowane, na razie są bardzo wstępne propozycje. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. 

Radny Kamil Balcerzak: dziękuje Panie Przewodniczący, odniosę się tez do drogi o której wspominała 

Radna Sulma, czyli drogi w Anielinie, ponieważ do mnie również docierali mieszkańcy i krytykowali, 

żeby nie powiedzieć wyśmiewali inwestycje zrealizowaną w tej miejscowości, wydawało mi się że Pan 

Wójt wspominał o racjonalności wydatkowania środków gminnych, jeżeli chodzi o inwestycje drogowe. 

Odcinek drogi ma ok 1 km, zrealizowaliśmy ta inwestycję ok 800m, czy uważa Pan, że racjonalnym 

będzie ogłaszanie przetargu na pozostałe 200m? 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w budżecie nie przewidzimy dokładnie, co do grosza ile kosztuje cokolwiek. 

Radny Kamil Balcerzak: Panie Wójcie w takim zakresie w jakim ogłosiliście przetarg w takim go 

zrealizowaliście, czyli ta droga w założeniu nie miała być zrealizowana w całości, a środki budżetowe 

były jak dobrze przypomnę Panu obniżyliśmy deficyt budżetowy środkami  pod koniec roku. 

Radny Marek Balcerzak: ja Panie Wójcie do tego tematu co Pan Wójt poruszył odnośnie herbu, my już 

kiedyś podejście zrobiliśmy, bardzo to źle zostało odebrane przez Radnych ponieważ zaproponowane 

herby w żaden sposób nie odzwierciedlały tej Gminy, natomiast ja zapytam czy faktycznie nie może to 

być zatwierdzone to logo co używamy obecnie? to się już przyjęło, bo ja uważam że to naprawdę dobrze 

odzwierciedla tą naszą Gminę, natomiast poprzednio już nie chcę mówić, może jeszcze gdzieś mam to 



wtedy żeśmy otrzymali jako propozycję to była dla mnie jakaś kpina po prostu i wydanie pieniędzy dla 

firmy, która moim zdaniem się spełniła. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: to logo którym się na ten moment posługujemy można 

traktować tylko jako logo, nie jako herb, ponieważ była do tego negatywna opinia komisji heraldycznej 

tam tez jest w treści, można do wglądu całą komisję  heraldyczną podnosiła jako w logo nie powinny 

być takie elementy, na podstawie tej komisji heraldycznej trochę opinii co do tego herbu powstały nowe 

propozycje, ale również poprosiłem Firmę aby dała zupełnie inne propozycje. Nie mamy takiego bardzo 

charakterystycznego obrazującego całą Gminę w jakimś znaku i stąd jest ten problem, natomiast tak 

jak powiedziałem są tam 4 wstępne propozycje, kto z Państwa jest zainteresowany to proszę do Pani 

Sekretarz, można to zobaczyć i wypowiedzieć swoje zdanie. 

Radny marek Balcerzak: poprosimy może email aby przesłać, w formie takiego pliku to my się 

zapoznamy bliżej. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: wtedy gdy będziemy bliżej powiedzmy jakiegoś konkretnego 

typu, wtedy oczywiście, bo to będzie przecież Państwa jak gdyby rola będzie przyjmować Uchwałą 

Rady, natomiast w tej chwili to jest taka dyskusja, dlatego jeszcze nie przesyłamy Państwu, a tak jak 

mówię kto jest zainteresowany to zapraszam do Pani Sekretarz.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: Drodzy Państwo myślę, że 

wyczerpaliśmy dyskusje. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Szanowni Państwo ponieważ Pan Radny Kamil Balcerzak zwrócił się w 

mim kierunku, ze stracił do mnie zaufanie, czemu się dziwię bo czemu wcześniej mi tego Pan Radny 

nie powiedział, tylko dziś na sesji, chcę powiedzieć Państwu, że do Biura Rady Gminy Gostynin wpłynął 

wniosek podpisany przez 8 Radnych o odwołanie Pana Radnego Kamila Balcerzaka z funkcji 

Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin i moim zdaniem to było przyczyną tego, że Pan złożył dzisiaj 

rezygnację, a nie to że stracił Pan zaufanie  do mnie, czy do Pana Wójta, bardziej do mnie. Jeszcze nie 

tak dawno w rozmowie bezpośrednio ze mną Pan chwalił mnie za zaangażowanie w pracę, że to jest 

wszystko ok, i nie wspomniał Pan moim zdaniem nikomu tu siedzących, tu Panu Wójtowi, czy komu 

innemu, że stracił Pan do mnie zaufanie, trzeba było przyjść do Pana Wójta i to powiedzieć, bo jeśli 

rzeczywiście Przewodniczący Rady Gminy stracił zaufanie do mnie Zastępcy Wójta to Pan Wójt musi o 

tym wiedzieć i zwrócić uwagę, co najmniej zwrócić uwagę Pan Wójt Zastępcy Wójta co się dzieje, no 

nic takiego nigdy nie słyszałem, nigdy Pan nie wspomniał mi nawet o tym, zawsze Pan podkreślał, nie 

zawsze, wiele razy na marginesie dodam, że wiele razy to w ogóle nie rozmawialiśmy bo Pan jako 

Przewodniczący mało angażował się w rozmowy z Wójtem i Zastępcą Wójta, czasem były to rozmowy 

dotyczące Pana terenu tylko, a nie całej Rady Gminy, więc jestem po prostu zdziwiony i niczego więcej 

nie oczekuje. Gratuluje Panu Przewodniczącemu i Panu Wice Przewodniczącemu objęcia tak 

zaszczytnej funkcji jak Przewodniczący i Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Gostynin. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. Proszę Pan Balcerzak. 

Radny Kamil Balcerzak: dziękuję Panie Przewodniczący, w związku z tym że zostałem trochę wywołany 

do tablicy to ad vocem Panie Zastępco Wójta ja jestem zdziwiony Pana zdziwieniem, bo wiem że jest 

Pan doskonałym strategiem i politykiem co każdy może powiedzieć, tylko być może nie każdy potrafi 

powiedzieć Panu to publicznie i myślę że doskonale Pan sobie zdaje sprawę, że ja sobie zdaje sprawę 



kto stał za całym wnioskiem i całą inicjatywą zmiany sił w tej Radzie i nie chciałbym w tym temacie się 

więcej rozgadywać. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: chciałbym powiedzieć Panu Przewodniczącemu i wszystkim Państwu tu 

obecnym i wszystkim mieszkańcom, że jest Pan w wielkim błędzie i nie będę z Panem na ten temat 

dyskutował, bo Pan mówi, że Pan wie, a to ja wiem czy występowałem z wnioskiem, czy byłem 

inicjatorem, proszę mi takich rzeczy tutaj nie mówić, bo to jest nieprawda. Dziękuję. 

Pani Radna Sulma: a ja szanowni Państwo chciałam podziękować w sposób szczególny Panu Kamilowi 

Balcerzakowi  za odwagę, za podołanie obowiązków i godne reprezentowanie nas Radnych, za silne 

wsparcie, uczciwość i rzetelność, ale przede wszystkim za godne reprezentowanie munduru 

strażackiego, a wiem co mówię ponieważ miałam przyjemność być w komisji Porządku i Obrony 

Przeciwpożarowej i w dalszym ciągu będę namawiać, żeby rozwijał się Pan w roli samorządowca, także 

dziękuję Panu Panie Kamilu, a życzę też tego Panom Przewodniczącym z całego serca takich cech 

które są ujmujące, prawdziwe i szczere. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję. Drodzy Państwo czy ktoś chce 

jeszcze zabrać głos? 

Radny Piotr Lemański: ja myślę, że Panowie Wójtowie, bo nikt nie odczytał tego wniosku Radnych 

Gminy Gostynin którzy się podpisali pod tym wnioskiem, ja myślę że mieszkańcy powinni znać ten 

wniosek i uzasadnienie z którym ja się nie zgadzam i jeżeli Pan Przewodniczący pozwoli to chciałbym 

go odczytać, żeby była jasna sytuacja. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: proszę bardzo. 

Radny Piotr Lemański: zacznę od początku; Rada Gminy Gostynin, my niżej podpisani, radni Gminy 

Gostynin na podstawie art. 19 ust.4 ustawy z dnia 8 marca 1990r, o samorządzie gminnym. 

Uzasadnienie: Radny Kamil Balcerzak pełniąc funkcję Przewodniczącego wykracza poza normy 

określone w art. 19 ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym. Swoim zachowaniem wielokrotnie pokazał, 

że współpracuje tylko z częścią rady doprowadzając do jej głębokiego podziału, jednocześnie blokując 

równomierny i sprawiedliwy podział środków i zrównoważony rozwój Gminy. W tych negatywnych 

działaniach radny Kamil Balcerzak otrzymuje zgodę i akceptację swojego zachowania przez Klub 

Radnych Przyjazna Gmina. Efektem jego działań jest brak współpracy Rady z Wójtem i Zastępcą Wójta 

co przyczynia się do nieracjonalnego wydatkowania środków budżetowych. Finałem tych działań było 

dokonanie wbrew woli Wójta szeregu zmian w wykazie działań inwestycyjnych w przyjętym na ostatniej 

sesji Budżecie Gminy Gostynin na 2021 rok. Złożenie wniosku i podjęcie uchwały o odwołanie 

Przewodniczącego Rady Kamila Balcerzaka z pełnionej funkcji jest koniecznym i właściwym działaniem, 

które zaowocuje zgodną współpracą organów Gminy dla dobra wszystkich jej mieszkańców. Podpisali 

się pod tym wnioskiem radni; Pan Balcerzak, Pan Brudnowski, Pani Kędzierska, Pani Michalska, Pan 

Penkala, Pan Piotrowski, Pan Solarski, Pan Wasiński. 

Panowie Wójtowie ja jestem tutaj i chcę podtrzymać słowa Pani Radnej Sulmy, że Kamil Balcerzak był 

dobrym Przewodniczącym, tylko wy nie potrafiliście się do tego przekonać, czy dostosować, bo 

naprawdę decyzje które były podejmowane przez Kamila jako Przewodniczącego, sposób prowadzenia 

obrad naszej rady Gminy dla mnie były wzorcowe i podkreślę jeszcze tutaj te słowa, które wcześniej 

wspominałem, nieracjonalne, dążą do głębokiego podziału to są słowa i wyrażenia które wy teraz 



próbujecie wprowadzić, zrobiliście już wprowadzając nowy budżet i jeszcze raz się powtórzę dążycie 

do głębokiego podziału Gminy, podzieliliście Gminę na 2 części i ludzi mieszkających w tej Gminie. Ja 

jeszcze raz Panów Wójtów proszę żebyście przeanalizowali ten budżet i coś z tym zrobili, bo tego będą 

oczekiwali mieszkańcy Panie Wójcie na czekających nas spotkaniach najbliższych. Dziękuje bardzo. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: radny słusznie zauważał autorem tego wniosku nie jest Wójt, 

ani Zastępca Wójta, jest grupa Radnych. 

Radny Piotr Lemański: Panie Wójcie, a kto dzisiaj wystąpił z wnioskiem zmiany Uchwały Budżetowej  i 

kto głosował za tą uchwałą? Czyli przedstawieniu przed chwilą wymienieni radni. To o czym my tu 

mówimy Panie Wójcie. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Piotr Paweł Piotrowski: dziękuję bardzo. 

 

 

Do punktu 21-go. 

Zakończenie obrad sesji. Zakończono o godz. 16.10.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował Radnym, oraz wszystkim obecnym 

za uczestnictwo w obradach XXX Sesji Rady Gminy i zamknął je. Dziękuję bardzo.  

 

 

 

Protokółowała:  

B. Gospodarowicz  

 

      Przewodniczący Rady Gminy 

      Piotr Paweł Piotrowski 

 


